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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 9. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 20. septembra 2023  

 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, Ing. arch. Ján Králik, Ing. 

Miroslav Baran,  
 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

Matej Garaj, Milan Palovčík, PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., Mgr. Tomáš Turňa, 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE., Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

OSPRAVEDLNENÍ 

Július Obernauer Bc. Ľubica Štugnerová, MA, Mgr. Martin Juhaniak 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

  

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2023/7305 27.09.2023 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobrý deň, vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s § 13 ods. 4, písmeno a) zákona 

číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram deviate pracovné 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna konané vo volebnom období 2022-2026. 

Dnešné zasadnutie Mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 

Zákona o obecnom zriadenia a boli naň pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s 

platným mandátom. Z 18 poslancov je prítomných 14 poslancov, preto vyhlasujem zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 

rokovania sa ospravedlnili, pán poslanec Juhaniak, pani poslankyňa Štugnerová a pán 

poslanec Obernauer. Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní Mestského zastupiteľstva 

privítal predovšetkým vás, poslancov Mestského zastupiteľstva, ako aj hlavnú kontrolórku 

mesta, prednostku MÚ, vedúcich odborov, riaditeľa príspevkovej organizácie zriadenej 

Mestským zastupiteľstvom a prítomných predstaviteľov Štátnej správy, zástupcov podnikov, 

zástupcov médií, prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené 

poslankyne, vážení poslanci, týmto považujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna za otvorené.“  

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím skúsme hlasovanie za.“ 

Hlasovanie číslo: 1 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  7 

Proti:  7 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh nebol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, hlasovanie proti.“ 

 

Hlasovanie číslo: 2 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  14 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A hlasovanie zdržal.“ 

 

Hlasovanie číslo: 3 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - Zdržal sa 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  14 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh nebol schválený. 

 

K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, prešli by sme k procedurálnym otázkam a schválenie programu rokovania. Program 

rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem 

tieto zmeny a doplnky. Máme? Dobre, takže nenavrhujeme žiadne zmeny a doplnky, čiže 

program vám bol doručený. Sú nejaké pripomienky k programu alebo návrhy na zmeny a 

doplnenie? Ak nie, dávam hlasovať, kto je za, aby sa dnešné zasadnutie riadilo programom tak, 

ako vám bol predložený. Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.08.2023 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno 

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s odpadmi v meste Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno  

6.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

02/20214 o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o nakladaní s odpadovými vodami zo žúmp 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

7.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o jednorazovom príspevku pri narodení 

dieťaťa 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor zariadení sociálnych služieb Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru PhDr. Jankou Lemberkovou 

8.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o obmedzení hazardných hier na území 

mesta Brezno v roku 2024  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy zastúpený vedúcou odboru Bc. Zuzanou 

Medveďovou 

9.  Návrh Zásad podávania, preverovania a evidencie oznámení týkajúcich sa 

kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

10.  Majetkové zaležitosti 

 10.1 Darovanie spoluvlastníckeho podielu na pozemkoch na Vránskeho ul. v Brezne 

od Svíteková Ľudmila a Kokavec Július  

 10.2 

 

Žiadosť Štefana Gregora bytom: Brezno, o uzatvorenie zmluvy o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena na pozemok mesta, ul. Glianska v Brezne 

 10.3 Žiadosť Lukáša Multána bytom:, 977 01 Brezno – Zadné Halny o uzatvorenie 

zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemok mesta, ul. 

Glianska v Brezne 
Predkladá: Mgr. Lucia Ličková, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 

 zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

11.  Plnenie rozpočtu mesta Brezno za 1. polrok 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku mesta Mestského úradu Brezno zastúpený 

vedúcou odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

12.  

 

Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.06.2023 – 31.07.2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku mesta Mestského úradu Brezno zastúpený 

vedúcou odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

13.  Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2023 
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Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku mesta Mestského úradu Brezno zastúpený 

vedúcou odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

14.  Správy hlavnej kontrolórky 

 14.1 Správa o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania zákona č. 311/2001 Z. 

z. Zákonník práce v piatich školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta  
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 14.2 Správu o výsledku kontroly hospodárenia s majetkom mesta – kontroly prevodov 

vlastníctva majetku mesta 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

15.  Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za I. polrok 

2023 
Predkladá: Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno 

Spracoval: Ing. Iveta Purgátová, hlavná ekonómka Technických služieb Brezno 

16.  Správa o plnení Komplexnej stratégie riešenia rómskej problematiky na roky 

2016-2022 za rok 2022 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Spracoval: Odbor zariadení sociálnych služieb Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru PhDr. Jankou Lemberkovou 

17.  Rôzne 

 17.1 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o 

činnosti komisií 

18.  Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície  

19.  Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

20.  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Hlasovanie číslo: 4 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 14 prítomných 14 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie so zreteľom na prerokované správy odporúčam 

Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení pán poslanec Ridzoň, pán poslanec 

Ambros, pani poslankyňa Dzurmanová. Má niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce 

návrhy? Ak nie, dávam hlasovať o zložení návrhovej komisie. Nech sa páči, kolegyne, 

kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

Hlasovanie číslo: 5 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Zo 14 prítomných 14 za. Konštatujem, že komisia bola schválená. Za overovateľov 

zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva, pána poslanca 

Garaja a pána poslanca Králika. Zapísaním uznesenia a vypracovaním zápisnice poverujem 

na pani magisterku Janku Štulajterovú, asistentku prednostky MÚ. Tiež vás informujem o 

podpise zápisnice zo zasadnutia zo dňa 23. augusta 2023, kde pán poslanec Juhaniak a aj pán 

poslanec Duhan podpísali zápisnicu bez výhrad.“  

 

K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.08.2023 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k programu rokovania. Pod bodom 4 máme správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 31. 8. 2023, predkladá pani prednostka. Tiež materiál 

spracovala. Nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážené panie poslankyne, 

páni poslanci, vážení prítomní, týmto vám predkladám správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva, ako bolo spomenuté k 31. augustu tohto roka, v ktorej konštatujem, že 44 

uznesení Mestského zastupiteľstva bolo splnených. Tým pádom ich vypúšťame zo sledovania, 

takisto isto sme zrušili 3 uznesenia Mestského zastupiteľstva. Z môjho pohľadu všetko.“ 

Ing. Miroslav Fašang, zástupca primátora         

„Ďakujem, otváram diskusiu. Keďže do diskusie sa nikto nehlási, diskusiu končím. Poprosím 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh.“ 
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PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 31. 8. 2023, II. konštatuje, že uznesenia uvedené v texte boli 

splnené a vypúšťa ich zo sledovania, III. ruší uznesenia uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.08.2023 

 

II/ Konštatuje, že 

1. Uznesenie MsZ č.169/2018 zo dňa 19. 09.2018 

2. Uznesenie MsZ  č.87/2021 zo dňa 26. 05. 2021 

3. Uznesenie MsZ  č.180/2021 zo dňa 10. 11. 2021 

4. Uznesenie MsZ  č.98/2022 zo dňa 22. 06. 2022 

5. Uznesenie MsZ  č.158/2022 zo dňa 14. 12.2022 

6. Uznesenie MsZ č. 30/2023 zo dňa 23.02.2023 

7. Uznesenie MsZ č. 31/2023 zo dňa 23.02.2023 

8. Uznesenie MsZ č. 33/2023 zo dňa 23.02.2023 

9. Uznesenie MsZ č. 63/2023 zo dňa 05.04.2023 

10. Uznesenie MsZ č. 66/2023 zo dňa 05.04.2023 

11. Uznesenie MsZ č. 67/2023 zo dňa 05.04.2023 

12. Uznesenie MsZ č. 69/2023 zo dňa 05.04.2023 

13. Uznesenie MsZ č. 70/2023 zo dňa 05.04.2023 

14. Uznesenie MsZ č. 72/2023 zo dňa 05.04.2023 

15. Uznesenie MsZ č. 73/2023 zo dňa 05.04.2023 

16. Uznesenie MsZ č. 79/2023 zo dňa 05.04.2023 

17. Uznesenie MsZ č. 80/2023 zo dňa 05.04.2023 

18. Uznesenie MsZ č. 88/2023 zo dňa 05.04.2023 

19. Uznesenie MsZ č. 101/2023 zo dňa 17.05.2023 

20. Uznesenie MsZ č. 105/2023 zo dňa 17.05.2023 

21. Uznesenie MsZ č. 106/2023 zo dňa 17.05.2023 

22. Uznesenie MsZ č. 108/2023 zo dňa 17.05.2023 

23. Uznesenie MsZ č. 109/2023 zo dňa 17.05.2023 

24. Uznesenie MsZ č. 110/2023 zo dňa 17.05.2023 

25. Uznesenie MsZ č. 116/2023 zo dňa 17.05.2023 

26. Uznesenie MsZ č. 117/2023 zo dňa 17.05.2023 

27. Uznesenie MsZ č. 125/2023 zo dňa 21.06.2023 

28. Uznesenie MsZ č. 126/2023 zo dňa 21.06.2023 

29. Uznesenie MsZ č. 130/2023 zo dňa 21.06.2023 

30. Uznesenie MsZ č. 131/2023 zo dňa 21.06.2023 

31. Uznesenie MsZ č. 132/2023 zo dňa 21.06.2023 

32. Uznesenie MsZ č. 133/2023 zo dňa 21.06.2023 

33. Uznesenie MsZ č. 135/2023 zo dňa 21.06.2023 

34. Uznesenie MsZ č. 141/2023 zo dňa 21.06.2023 

35. Uznesenie MsZ č. 143/2023 zo dňa 21.06.2023 
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36. Uznesenie MsZ č. 144/2023 zo dňa 21.06.2023 

37. Uznesenie MsZ č. 146/2023 zo dňa 21.06.2023 

38. Uznesenie MsZ č. 147/2023 zo dňa 21.06.2023 

39. Uznesenie MsZ č. 156/2023 zo dňa 21.06.2023 

40. Uznesenie MsZ č. 165/2023 zo dňa 23.08.2023 

41. Uznesenie MsZ č. 170/2023 zo dňa 23. 08.2023 

42. Uznesenie MsZ č. 173/2023 zo dňa 23. 08.2023 

43. Uznesenie MsZ č. 174/2023 zo dňa 23. 08.2023 

44. Uznesenie MsZ č. 175/2023 zo dňa 23. 08.2023 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

 

III/ Zrušilo 

1. Uznesenie MsZ č. 158/2023 zo dňa 21. júna 2023 

2. Uznesenie MsZ č. 159/2023 zo dňa 21. júna 2023 

3. Uznesenie MsZ č. 189/2022 zo dňa 14. 12. 2022 

 

Hlasovanie číslo: 6 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 5/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s odpadmi v meste Brezno 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s odpadmi v meste 

Brezno. Predkladám ja, spracoval útvar prednostky MÚ. Prednesie. Nech sa páči.“ 

JUDr. Lenka Klimanová, (právnik MsU Brezno)          

„Dobrý deň. Pod bodom 5 vám predkladáme návrh všeobecne záväzného nariadenia o 

nakladaní s odpadmi v meste Brezno. Z dôvodu prehľadnosti a efektívnosti sa vypracovalo nové 

VZN, do ktorého boli zapracované ustanovenia z pôvodného a všetky existujúce dodatky, ktoré 

boli 3. Doplnili sa nové ustanovenia a zmeny, ktorých potreba vyplynula z praxe technických 

služieb. Ide o tieto zmeny. Jednak bolo potrebné upraviť názov VZN, ktorý po znie: Všeobecne 

záväzné nariadenie o nakladaní s odpadmi v meste Brezno. Opravilo sa to, že nádoby na odpad 
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a kompostéry, ktoré sa obyvateľom dávajú do užívania zmluvou o výpožičke, nadobudnú 

žiadatelia po uplynutí piatich rokov do svojho vlastníctva. Doteraz tieto veci zostávali majetkom 

mesta. To, že pri strate zničení je povinný žiadateľ zakúpiť novú nádobu a nedostane ju 

bezplatne od Technických služieb po uplynutí piatich rokov. Do ustanovení o intervale zvozu sa 

dopĺňa štvrť Kasárne. Zaviedlo sa pravidlo, že do 500 kilo komunálneho odpadu na domácnosť 

za kalendárny rok zlikvidujú Technické služby bezplatne a za všetko naviac sa bude platiť podľa 

cenníka. Táto potreba vyplynula z praxe Technických služieb, nakoľko ľudia pri vypratávaní 

domov, izieb, všetko nosili na Technické služby a žiadali o bezplatné likvidovanie. Predmetné 

VZN je prehľadnejšie, účinnejšie a jednotné. Týmto VZN sa ruší VZN číslo 5/2016 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi, pardon, odpadmi v meste Brezno v 

znení VZN 02/2017,06/2018 a 4/2021.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Stanoviská komisie máme. Finančnú? Ak bude dačo treba, tak potom 

sa prihláste, dobre, buď predsedovia alebo nebudeme dávať toto. Nech sa páči, otváram 

rozpravu k danému bodu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, 

aby predniesla návrh na uznesenie.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu VZN o nakladaní s odpadmi v meste Brezno, II. uznáša sa ďalej tak, ako je 

uvedené v texte na VZN o nakladaní s odpadmi v meste Brezno.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech 

sa páči.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o 

nakladaní s odpadmi v meste Brezno. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení o nakladaní s odpadmi 

v meste Brezno. 

 

Hlasovanie číslo: 7 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 6/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 02/20214 

o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania odpadových 

vôd a o nakladaní s odpadovými vodami zo žúmp 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pod bodom 6 máme návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

číslo 2 z roku 2014 o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o nakladaní s odpadovými vodami zo žúmp. Predkladám ja, spracoval útvar 

prednostky. Nech sa páči.“ 

JUDr. Lenka Klimanová, (právnik MsU Brezno)          

„Mesto Brezno sa rozhodlo poskytnúť obyvateľom mesta bezodplatne nádoby na zachytávanie 

zrážkovej vody, ktorú môžu obyvatelia využívať ako úžitkovú vodu na zalievanie záhrady, 

kvetov, umývanie, čistenie, splachovanie WC, sprchovanie atď. Do názvu sa doplnilo, že ide aj 

o toto VZN, ktoré sa týka zachytávanie zrážkovej vody. Doplnili sa ustanovenia o pomoci mesta 

Brezno pri zachytávaní zrážkovej vody vo forme výpožičky 500 litrových zádržných nádob na 

zrážkovú vodu pre obyvateľov mesta a stanovil sa postup pri žiadosti o túto nádobu, ako aj 

spôsob jej poskytovania. Poskytovať ju budú Technické služby Brezno, pričom táto nádoba na 

zrážkovú vodu zostáva majetkom mesta po dobu piatich rokov. Po tejto dobe sa im majiteľom 

stáva žiadateľ. Ostatné ustanovenia VZN zostávajú bez zmeny. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Nech sa 

páči návrhová.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie ďalej tak, ako je uvedené v texte, II. 

uznáša sa ďalej tak, ako je uvedené v texte.“  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 

02/2014 o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o nakladaní s odpadovými vodami zo  žúmp. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 02/2014 o spôsobe 

náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania odpadových vôd a o nakladaní 

s odpadovými vodami zo  žúmp. 

 

Hlasovanie číslo: 8 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

 

K bodu 7/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o jednorazovom príspevku pri narodení 

dieťaťa 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 7. Je návrh všeobecne záväzného nariadenia o jednorazovom príspevku 

pri narodení dieťaťa. Predkladám ja, spracoval odbor sociálnych služieb MÚ v zastúpení 

vedúcou. Nech sa páči.“ 
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PhDr. Janka Lemberková (vedúca Odboru starostlivosti o obyvateľa)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, predkladáme VZN o jednorazovom 

príspevku pri narodení dieťaťa. Minulé VZN bolo dodatkované a zásadnejšie sa tam menili 

podmienky poskytnutia príspevku a vznikali tam pripomienky najmä ohľadom podmienok jeho 

vrátenia, preto sme VZN-ko nedodatkovali, ale pripravili sme úplne nové VZN, kde sa jasne 

zadefinovali okruhy oprávnených osôb a príspevok bude vyplácaný na základe zmluvy, kde sa 

tak isto stanovili jasne podmienky, že príspevok vracia ten z rodičov, ktorí túto podmienku, 

podmienku zotrvania trvalého pobytu porušil. Čiže ostatné ustanovenia ostávajú nezmenené.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím. Nech sa páči návrhová.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu VZN o jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa, II. uznáša sa tak, ako 

je uvedené v texte na VZN o jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o 

jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení o jednorazovom 

príspevku pri narodení dieťaťa. 

 

Hlasovanie číslo: 9 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 14 za, 1 sa zdržal. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 8/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obmedzení hazardných hier na území 

mesta Brezna v roku 2024   

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pod bodom 8 máme návrh všeobecne záväzného nariadenia o obmedzení hazardných hier na 

území mesta Brezna v roku 2024. Predkladám ja, spracoval odbor služieb občanom a vnútornej 

správy. Prednesie pani prednostka, nech sa páči.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Ako každý rok v zmysle § 14 ods. 11 Zákona o hazardných hrách na prevádzkovanie 

hazardných hier zakazuje vykonávať počas 12 dní v kalendárnom roku ustanovením všeobecne 

záväzným nariadením dní, počas ktorých sa v meste zakazuje vykonávať takéto prevádzkovanie 

a tieto boli zosúladené so samosprávami podľa návrhu mesta Banská Bystrica. V § 2 máte 

vymenované presne a určené presne tie dni, ktoré, v ktorých sa zakazuje prevádzkovanie 

hazardných hier. To je všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končí. Nech sa páči 

návrhová.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu VZN mesta Brezna o obmedzení hazardných hier na území mesta Brezno v 

roku 2024, II. uznáša sa na VZN mesta Brezna o obmedzení hazardných hier na území mesta 

Brezno v roku 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Brezna   o obmedzení hazardných hier na území mesta Brezno v roku 2024 

 

II/ Uznáša sa 

 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna o obmedzení hazardných hier na území 

mesta Brezno v roku 2024 
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Hlasovanie číslo: 10 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 9/ 

Návrh Zásad podávania, preverovania a evidencie oznámení týkajúcich sa 

kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pod bodom 9 máme návrh zásad podávania, preverovania evidencie oznámení týkajúcich sa 

kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti. Predkladá pani hlavná kontrolórka, tiež 

materiál spracovala. Nech sa páči, máš slovo.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem pekne. V zásade predkladám na základe novely zákona 54 z roku 2019 o ochrane 

oznamovateľov protispoločenskej činnosti zákonom 189 z roku 2023. Ustanovenia novelizované 

nadobudli účinnosť 1. 7. a 1. 9. a na základe tohto som ja pripravila aj novelizáciu našich 

zásad. Ostatné veci máte uvedené v dôvodovej správe a rada odpoviem na vaše otázky, ak bude 

potrebné. Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem. Nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu ukončím. 

Nech sa páči návrhová.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. schvaľuje zásady podávania, preverovania a 

evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
I/ schvaľuje 

 

Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo inej 

protispoločenskej činnosti  

 

Hlasovanie číslo: 11 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 10/ 

Majetkové záležitosti 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 10, tým sú majetkové záležitosti. Ak Súhlasíte, tak by sme spojili 

odprezentovanie všetkých návrhov a potom aj rozpravu. Môže byť, nie je s tým žiadny problém, 

áno? Nech sa páči.“ 

  Mgr. Lucia Ličková (právnik MsÚ)    

„Dobrý deň všetkým. Takže keďže to ideme spojiť, tak mojím prvým bodom je v podstate žiadosť 

od rodinných príbuzných od pani Svítekovej a od pána Kokavca, ktorí mestu Brezno chcú 

darovať ich spoluvlastnícke podiely na pozemku, ktorý sa nachádza na ulici Vránskeho. Jedná 

sa o to, že v podstate oni to chcú darovať mestu Brezno, čo my s veľkou vďakou prijímame. 

Jediné naše náklady bude poplatok do katastra. Inak je darovanie bezodplatné. Ďalšia žiadosť 

je žiadosť pána Štefana Gregora, ktorý požiadal mesto Brezno o uzatvorenie zmluvy o budúcej 

zmluve zriadením vecného bremena na pozemkoch mesta Brezna, a to na ulici Glianska, a to z 

toho dôvodu, aby si zabezpečil pripojenie inžinierskych sietí k plánovanej výstavbe rodinného 

domu. Tak isto ďalšia žiadosť bola od pána Lukáša Multána, ktorý takisto požiadal mesto 

Brezno o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemkoch 

mesta, a to na ulici Glianskej, a to z dôvodu napojenia inžinierskych sietí pre potreby výstavby 

jeho rodinného domu. Ďakujem pekne. To je všetko z mojej strany.“  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Tak nech sa páči, pán zástupca Fašang.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem pekne. Ja by som sa chcel v mene mesta Brezna poďakovať pani Svítekovej a pánovi 

Kokavcovi, že nám darovali tieto podiely a tak isto, pokiaľ je viac ľudí, ktorí majú podiely v 

pozemkoch, ktoré sú pre nich nevyužiteľné a urobili by takto, tak mesto by to uvítalo. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Teraz v rozprave ho treba navrhnúť, ak máte 

pozmeňujúci návrh.“ 

Matej Garaj (poslanec)       

„Čiže na základe rokovania finančnej komisie navrhujem doplniť k bodom 10.2 a 10.3 parcelu 

EKN číslo 15311/1, katastrálne územie Brezno, druh pozemku, trvalý trávnatý porast o výmere 

1313 m² a to z dôvodu, že pri obhliadke sa zistilo, že je potrebné doplniť, resp. zaťažiť túto 

uvedenú parcelu, aby to splnilo požadovaný účel.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Dobre 

vieme, hej, o čom budeme hlasovať? No tak to je dôležité. Tak ty si v návrhovej, navrhuješ, že 

to musíš povedať, dobre. Dobre, končím rozpravu. Nech sa páči návrhová, objasní to, prosím, 

ak treba, ak niekomu nie je jasné, ale ak je všetkým jasné, tak poprosím návrh.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Bod 10.1, vážení kolegovia. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie 

darovanie nehnuteľnosti, pozemky ďalej tak, ako je uvedené v texte, II. schvaľuje v súlade s 

občianskym zákonníkom darcov darcu 1 a 2 a obdarovaného, kde predmetom daru je to, čo je 

uvedené v texte. Darovanie je bezodplatné za podmienok, ktoré sú uvedené v text.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech 

sa páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

 

           Darovanie nehnuteľností: 

Pozemky:    

 parc. reg. E-KN č. 14815 – trvalý trávnatý porast o výmere 92 m2, 

 parc. reg. E-KN č. 14816/2 – trvalý trávnatý porast o výmere 65 m2, 

 

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV 

č. 11001, k. ú. Brezno,  pod B8 pre Kokavec Július, 977 01 Brezno,  v spoluvlastníckom 
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podiele 7/68, a  pod B10 pre Svíteková Ľudmila, rod. Kaššovicová, Ing., Piešťany 921 

01, v spoluvlastníckom podiele 5/34. 

  

II/ Schvaľuje 

 

V súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie darovacej zmluvy podľa § 628 

a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

 DARCA 1 : 

Kokavec Július, rod. Kokavec, trvale bytom: Brezno, 977 01 

 

DARCA 2 : 

Svíteková Ľudmila, rod. Kaššovicová, trvale bytom: Piešťany, 921 01 

 

Obdarovaný :  

 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

Predmet daru: 

 

Pozemky:    

 parc. reg. E-KN č. 14815 – trvalý trávnatý porast o výmere 92 m2, 

 parc. reg. E-KN č. 14816/2 – trvalý trávnatý porast o výmere 65 m2, 

 

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na 

LV č. 11001, k. ú. Brezno,  pod B8 pre Kokavec Július,977 01 Brezno,  v 

spoluvlastníckom podiele 7/68, a  pod B10 pre Svíteková Ľudmila, rod. Kaššovicová, 

Ing., Piešťany 921 01, v spoluvlastníckom podiele 5/34. 

 

           Darovanie je bezodplatné    

                         

         Za podmienok : 

 

-   náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností,  

           ako aj náklady spojené s overením podpisu darcu 1 a 2,  bude znášať obdarovaný. 

 

Hlasovanie číslo: 12 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 10. 2.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Takže Mestské zastupiteľstvo schvaľuje predmet zmluvy, kde je doplnený pozemok, parcela 

EKN číslo 15311/1, trvalý trávnatý porast o výmere 1313 m².“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte o doplňujúcom či... Doplňujúcom návrhu.“  

 

Hlasovanie číslo: 13 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený a poprosím 10.2 ako celok.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„10. 2, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť tak, ako je uvedená v 

texte, II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve tak, ako je uvedené v texte, s 

predmetom zmluvy tak, ako je uvedený v texte, za podmienok uvedených v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť Štefana Gregora bytom: , Brezno 977 01 o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemok mesta, ul.  Glianska v Brezne 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena podľa § 50 a § 151n a  nasl.  

zákona   č. 40/1964 Zb.  Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  

a  nakladania s  majetkom mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 
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Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(budúci povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

Štefan Gregor rod. Gregor 

Dátum narodenia:  

Rodné číslo:  

Adresa: Brezno 977 01,  

(budúci oprávnený z vecného bremena) 

 

Predmet zmluvy :           

 

záväzok uzatvoriť medzi účastníkmi  po splnení určených podmienok zmluvu o zriadení  

vecného bremena,  ktoré bude  spočívať v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného z 

vecného bremena strpieť: 

 

 v  rozsahu  podľa  porealizačného  geometrického  plánu  na  zaťažených pozemkoch:    

 

 pozemok:   parcela reg. E-KN  č. 16083/1 -  ostatná plocha,  o  výmere 353  m²  

 pozemok: parcela reg. E-KN č. 15311/1 – trvalý trávnatý porast, o výmere 1313 m² 

 

 v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  okres  Brezno, vedená  Okresným   úradom   Brezno,  

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech povinného z vecného bremená v 

podiele 1/1  

 

vecné bremeno bude spočívať v :  

 

 uloženie podzemných inžinierskych sietí : prípojka NN, prípojka na existujúce 

pripojenie vody, pripojenie na verejnú kanalizáciu a v nevyhnutnej miere prechod 

a prejazd budúcich oprávnených z vecného v súvislosti so stavebnými úpravami, 

terénnymi úpravami, ako aj  na účely opráv, údržby, ako i k nim prislúchajúceho 

ochranného pásma - a ich následné prevádzkovanie. 

 

za podmienok: 

 uloženie podzemných inžinierskych sietí môže byť vykonané len v súlade s technickými 

a časovými  podmienkami, resp. pokynmi investičného odboru MsÚ Brezno a správcu 

kanalizačnej siete, bližšie špecifikovanými v príslušnom územnom rozhodnutí a 

stavebnom povolení pre stavbu rodinného  

 budúci oprávnený z vecného bremena zabezpečí po uložení  sietí a vybudovaní prístupu 

vyhotovenie porealizačného  geometrického plánu na určenie presného rozsahu vecného 

bremena na vlastné náklady  

 vecné bremeno bude zriadené  ako vecné právo, v prospech vlastníka pozemku - parcela 

reg. C-KN č. 5672/1, prípadne z neho odčlenených pozemkov 

 vecné bremeno sa zriadi odplatne za jednorazovú odplatu,  určenú podľa znaleckého 

posudku 

 



   20 z 56 

 

Hlasovanie číslo: 14 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 10.3, nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Budúci návrh týkajúci sa predmetu zmluvy, kde dopĺňame, že v predmete zmluvy sa dopĺňa 

pozemok, parcela registrovaná na EKN číslo 15311/1, trvalý trávnatý porast o výmere 

1313 m².“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu, doplňujúcom návrhu.“ 

Hlasovanie číslo: 15 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Nech sa páči, 10.3 ako celok.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Lukáša Multána ďalej tak, 

ako je uvedené v texte, II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve tak, ako je uvedené v 

texte, s predmetom zmluvy tak, ako je uvedený v texte za podmienok uvedených v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 
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Žiadosť Lukáša Multána bytom: Brezno 977 01 o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemok mesta, ul.  Glianska v Brezne 

 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena podľa § 50 a § 151n a  nasl.  

zákona   č. 40/1964 Zb.  Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  

a  nakladania s  majetkom mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(budúci povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

Bc.Lukáš Multán  rod. Multán 

Dátum narodenia:  

Rodné číslo:  

Adresa: Brezno – Zadné Halny 977 01 

(budúci oprávnený z vecného bremena) 

 

Predmet zmluvy :           

 

záväzok uzatvoriť medzi účastníkmi  po splnení určených podmienok zmluvu o zriadení  

vecného bremena,  ktoré bude  spočívať v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného z 

vecného bremena strpieť: 

 

 v  rozsahu  podľa  porealizačného  geometrického  plánu  na  zaťažený pozemok:    

 

 pozemok:   parcela reg. E-KN  č. 16083/1 -  ostatná plocha,  o  výmere 353  m² 

 pozemok:   parcela reg. E-KN  č. 15311/1-  trvalý trávnatý porast,  o výmere 1313m² 

 

v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  okres  Brezno, vedená  Okresným   úradom   Brezno,  

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech povinného z vecného bremená v 

podiele 1/1  

 

vecné bremeno bude spočívať v :  

 

 uloženie podzemných inžinierskych sietí : prípojka NN, prípojka na existujúce 

pripojenie vody, pripojenie na verejnú kanalizáciu a v nevyhnutnej miere prechod 

a prejazd budúcich oprávnených z vecného v súvislosti so stavebnými úpravami, 

terénnymi úpravami, ako aj  na účely opráv, údržby, ako i k nim prislúchajúceho 

ochranného pásma - a ich následné prevádzkovanie. 

 

za podmienok: 

 uloženie podzemných inžinierskych sietí môže byť vykonané len v súlade s technickými 

a časovými  podmienkami, resp. pokynmi investičného odboru MsÚ Brezno a správcu 
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kanalizačnej siete, bližšie špecifikovanými v príslušnom územnom rozhodnutí a 

stavebnom povolení pre stavbu rodinného domu  

 budúci oprávnený z vecného bremena zabezpečí po uložení  sietí a vybudovaní prístupu 

vyhotovenie porealizačného  geometrického plánu na určenie presného rozsahu vecného 

bremena na vlastné náklady  

 vecné bremeno bude zriadené  ako vecné právo, v prospech vlastníka pozemku - parcela 

reg. C-KN č. 5672/5, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, v k.ú. Brezno, okres Brezno, 

obec Brezno, na LV č.14299 prípadne z neho odčlenených pozemkov 

vecné bremeno sa zriadi odplatne za jednorazovú odplatu,  určenú podľa znaleckého posudku 

 

Hlasovanie číslo: 16 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 14 za, nehlasoval 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 11,12,13/ 

11.Plnenie rozpočtu mesta Brezno za 1. polrok 2023 

12.Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.06.2023 – 31.07.2023 

13.Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 11. Ak dovolíte, tak 11, 12, 13 by sme tiež spojili v rámci odprezentovania 

návrhu. Pani vedúcou Šefrankovou, môže byť? Dobre, ak je všeobecný súhlas. Nech sa páči, 

pani vedúca. 11, 12, 13, áno, všetky tri.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Dobrý deň. Predkladáme plnenie rozpočtu mesta Brezna za prvý polrok 2023 v zmysle 

individuálnej Účtovnej závierky za prvý polrok 2023 t.j. k 30. 6. 23, vrátane monitorovacej 

správy programového rozpočtu za prvý polrok 2023. Z mojej strany všetko na tento bod. 

Predkladáme správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 1. 6. do 31. 7. 2023. Všetko je 

popísané v dôvodovej správe. Celkovo bolo vydaných 70 rozpočtových opatrení, z toho 52 bolo 

v zmysle § 14 ods. 1, tzn. sa jedná o účelovo určené finančné prostriedky a 18 bolo podľa § 14 

ods. 2 v zmysle uznesenia a právomoci primátora mesta Brezna. Tretí bod alebo bod ďalší je 
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poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2023. Jedná sa o poskytnutie dotácie na úhradu 

nákladov spojených s nájmom alebo s výpožičkou nebytových priestorov. Obdržali sme vlastne 

5 žiadostí a predkladáme ich tak, ako boli predložené. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ak chce niekto aj z komisií, tak nech sa páči, kľudne môže. Zo športu 

alebo... Ak nie, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím. Poprosím návrhovú k jednotlivým bodom, bod 11.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie plnenie rozpočtu mesta Brezno za 

prvý polrok 2023.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ b e r i e  n a   v e d o m i e 

 

           plnenie rozpočtu mesta Brezno za I. polrok 2023 

 

Hlasovanie číslo: 17 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím bod 12.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie správu o vykonaných zmenách 

rozpočtu od 1. júna do 31. júla 2023.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
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I/ berie na vedomie 

 

 

správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.06.2023 do 31. 07. 2023 

 

Hlasovanie číslo: 18 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 13, poprosím.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje poskytnutie dotácie v bodoch 1-5 tak, ako sú 

uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

   

I/  schvaľuje  

   

1. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou skladu za 1. polrok 2023 a náklady spojené 

s výpožičkou skladu za rok 2022 – vyúčtovanie voči preddavkom pre ŠK FLIPPER Brezno, 

o. z., Lúčky 4683/14 A, 977 01 Brezno, IČO: 35 678 135 vo výške 297,95 EUR 

 

2. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou NP – Mestský Futbalový štadión sklad č. 151 a 

Mestský DK – miestnosť č. 1 za rok 2023 pre Športovo strelecký klub pri MŠK Brezno – 

občianske združenie, MPČĽ 2174/41,  977 03 Brezno, IČO: 37 996 339 vo výške 591,71 

EUR 

 

3. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou NP – šatňa + miestnosť č. 201, tribúna pre 

FUTBALOVÝ KLUB BREZNO, Fraňa Kráľa 1221/1, 977 01, IČO: 42 301 386 vo výške 

870,50 EUR 
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4. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené so vstupom na plaváreň za 2. Q 2023 pre Športový klub plávania 

Brezno, Ladislava Sáru 1212/11, 977 01 Brezno, IČO: 54 326 729 vo výške 1 898,40 EUR 

 

5. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s užívaním veľkej telocvične pri ZŠ s MŠ MPČĽ 35 pre 

Stolnotenisový oddiel Brezno, Chalupkova 297/16, 977 01 Brezno, IČO: 37 821 881 vo 

výške 1 040,00 EUR 

 

Hlasovanie číslo: 19 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 14/ 

Správy hlavnej kontrolórky 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 14. To sú správy hlavnej kontrolórky, bodom pod bodom 14.1 správa o 

výsledku kontroly dodržiavania uplatňovania zákona č. 311/2001 Z. z. Zákonník práce v piatich 

školách a školských zariadeniach zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Bod 14. 2 správa o 

výsledku kontroly hospodárenia s majetkom mesta, kontroly prevodov vlastníctva majetku 

mesta. Predkladá pani hlavná kontrolórka, tiež materiál spracovala. Nech sa páči.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem pekne. Takže v súlade so zákonom obecnom zriadení vám predkladám tieto 2 správy. 

Kontrola Zákonníka práce alebo dodržiavania Zákonníka práce bola vykonaná v našich 

rozpočtových organizáciách, čiže vo všetkých školách, v školských zariadeniach. Výsledky 

kontroly máte uvedené v podrobnej správe. Čo sa týka hospodárenia s majetkom mesta, 

kontrola prevodov vlastníctva majetku mesta bola vykonaná na Mestskom úrade a rovnako 

výsledky kontroly máte uvedené v podrobnej správe. Ak by boli nejaké otázky, rada na 

neodpoviem. Ďakujem pekne.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Nech sa 

páči návrhová.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie správu o výsledku kontroly 

dodržiavania uplatňovania zákona č. 311/2001 Z. z. Zákonník práce v piatich školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania zákona č. 311/2001 Z. z. - Zákonník 

práce v piatich školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

 

Hlasovanie číslo: 20 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 14. 2, poprosím.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie správu o výsledku kontroly 

hospodárenia s majetkom mesta, kontrola prevodov vlastníctva majetku mesta.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly hospodárenia s majetkom mesta – kontrola prevodov 

vlastníctva majetku mesta. 
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Hlasovanie číslo: 21 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

 

K bodu 15/ 

Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za I. polrok 

2023 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 15. Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno 

za prvý polrok 2023. Predkladá Ing. Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb. Spracovala 

inžinierka Purgatová, hlavná ekonómka. Nech sa páči, pán riaditeľ, môžeš.“  

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Dobrý deň prajem všetkým. Takže máte pred sebou našu správu za prvý polrok roku 2023. 

Začnem ako vždy, zimnou údržbou, ktorej pri tejto zime bolo použité oveľa menej štrku aj soli. 

Bolo to charakterom počasia, ktoré bolo, ale tým pádom sa viacej odhŕňalo, lebo viacejkrát 

nám snežilo, čo sa týka nejakého čistenia po zime. Zálohovanie pet fliaš malo svoj význam, 

keďže oveľa menej tohto odpadu sme mali na vstupoch do mesta a boli to len odpady, ktoré 

šoféri alebo ostatní ľudia vyhadzovali z okien. Tohto odpadu, len pre informáciu, bolo viac ako 

100 vriec. Následne v zimných mesiacoch sa robili orezy a výruby drevín. Len pripomeniem, že 

všetky výruby robíme s odborným posudkom, čiže vyrúbajú sa len tie stromy, ktoré majú 

odôvodnené, ktorých výrub je odôvodnený. Boli realizované aj výruby kvôli budúcim výstavbám 

vnútroblokov alebo na žiadosti obyvateľov, kedy buď mali ohrozený svoj majetok alebo 

inžinierske siete, ktoré sú ničené koreňovým systémom týchto stromov. V rámci kvetinovej 

výzdoby boli na jar vysadené všetky záhony, všetky kvetináče, pyramídy, vnútrobloky a to jednak 

z kúpených rastlín, ale aj nami vypestovaných skleníkoch. Bolo ich viacej ako 25 000 kusov 

týchto, týchto rastlín a cibuľovín. Pardon, čo sa týka ďalej miestne komunikácie, stavby, tento 

rok je viacej zameraných na údržbu, keďže jarné mesiace nám dali zabrať, čo sa týka 

intenzívnych dažďov. Museli sme na komplet robiť niektoré cesty, hlavne Kozlovo a časť Lúčky, 

Šiašovo. Tieto cesty boli kompletne prefrézované, doplnené podložie, osadené nové odrážky, 

vykopané rigoly a navezená vrchná vrstva tejto cesty. Robíme opravy lavičiek, detských 
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zariadení. Na novom, na starom cintoríne, budujeme už nové miesta, ktorých bude spolu 

momentálne nových 54 vybudovaných a plánujeme v tom pokračovať. V prvom polroku 23 sme 

prevádzkovali ešte hotel Ďumbier. Následne od júna túto prevádzku prevzala Mestská 

obchodná spoločnosť, Mestský hotel Ďumbier s.r.o. Zamestnanci všetci boli nedelimitovaní 

alebo s nimi ukončený pracovný pomer a následne nový pracovný pomer začatí hoteli. Všetci tí 

istí zamestnanci, ktorí boli aj pod technickými, pokračovali aj pod novou obchodnou 

spoločnosťou. Čo sa týka návštevnosti kultúrnych a športových športovísk v našom meste, veľmi 

výrazne narástla návštevnosť plavárne a verejného korčuľovania po ukončení všetkých 

protipandemických a podobných opatrení, takže je to výrazný, výrazný nárast oproti minulým 

rokom. Čo sa týka kultúry, to viac menej zostáva nezmenené tak, ako po ostatné. Z mojej strany 

je asi všetko, ak by boli nejaké otázky.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím. Nech sa páči návrhová.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie správu o činnosti príspevkovej 

príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za prvý polrok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

  

Správu o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za 1.polrok 2023 

  

Hlasovanie číslo: 22 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 16/ 

Správa o plnení Komplexnej stratégie riešenia rómskej problematiky na roky 

2016-2022 za rok 2022 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pod bodom 16 máme správu o plnení komplexnej stratégie riešenia rómskej problematiky na 

roky 2016-2022 za rok 2022. Predkladám ja spracoval odbor zariadení v zariadení sociálnych 

služieb MÚ, v zastúpení pani vedúcou Jankou Lemberkovou. Nech sa páči, pani vedúca.“ 

PhDr. Janka Lemberková (vedúca Odboru starostlivosti o obyvateľa)  

„Ešte raz dobrý deň. Predkladáme správu o plnení Komplexnej stratégie riešenia rómskej 

problematiky za rok 22. V správe sú podobne podrobne rozpísané všetky riešené oblasti a 

podrobne sme ju rozobrali na sociálnej komisii. Z mojej strany všetko. Ak by boli k tomu nejaké 

otázky.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím. Nech sa páči návrhová.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie správu o plnení komplexnej stratégie 

riešenia rómskej problematiky na roky 2016-2022 za rok 2022.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ berie na vedomie 

Správu o plnení Komplexnej stratégie riešenia rómskej problematiky na roky 2016-

2022 za rok 2022 

Hlasovanie číslo: 23 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 17/ 

Rôzne 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 17, rôzne. Tu máme ústnu informáciu predsedov komisií Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna o činnosti komisií. Ak chce niektorý z predsedov, nech sa páči, pán 

predseda pre kultúru, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem ja dneska za 2 komisie. V prvom rade za komisiu na posudzovanie návrhov 

udeľovania ocenení. Vážené kolegyne a kolegovia, bola zverejnená každoročná výzva na 

predkladanie, predloženie návrhu na ocenenie za kalendárny rok 2023 v stálych kategóriách, 

čestné občianstvo mesta Brezna, cena mesta Brezna, cena primátora mesta Brezna. Treba tieto 

návrhy doručiť do 10. 10., takže vás poprosím, ak náhodou máte nejaký návrh, aby ste nám ho 

doručili a za komisiu kultúry, keďže nám skončilo Kultúrne leto, začína nám Kultúrna divadelná 

jeseň, chcel by som vás veľmi pekne pozvať, dneska nám začína Divadelná chalúpka. Musíme 

sa pochváliť, vďaka dobrému marketingu je gro predstavení už vypredaných. Takže sa úprimne 

z toho teším. Je to devätnásty ročník, ale ešte sú tam nejaké výborné predstavenie, na ktoré 

určite vstupenky dostanete. Takže dnes, zajtra, v piatok, ďakujem.“ 

 

K bodu 18/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. Chce ešte niekto? Ak nikto, prešli by sme k bodu 18, otázky poslancov 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej organizácie, riaditeľa 

obchodnej spoločnosti alebo náčelníka Mestskej polície, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, 

môžte otázky. Ako prvý, pán poslanec Struhár, môžeš, nech sa páči.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Mám pár otázok. V prvom rade pri obhliadke projektov, resp. 

vnútroblokov na Mazorníku sme zistili, že chodník, chodník od 9. mája 5 až po 9. mája 8 nebol 

zahrnutý do tohto projektu. A chcem sa spýtať, ako to budeme riešiť a kedy, aby to nejako 

vyzeralo a prečo vznikol tento problém, že vnútroblok nezasahoval, resp. neobsahoval aj tento 

chodník, ktorý vlastne vstupnou, vstupným chodníkom do paneláku, ktorý je súčasťou tohto 

projektu. Ďalej by ma zaujímalo, prečo na Mazorníku napr. aj 18. 9. nesvietilo svetlo. Čo sa 

tam deje? Ani na zastávke, ani v podstate na veľkej časti Mazorníka a dokonca nesvietilo ani 

od kruhového objazdu až po STK-čku, resp. tam, kde sú tie svetlá. Chcel by som sa spýtať, či 
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začneme vyberať pokuty za fajčenie na priestranstvá zastávok, pretože sa nám to zase hlavne v 

blízkosti Tesca, v blízkosti na ČSA-čke, proste sa porušuje tento zákon, ktorý, na ktorom by sme 

mohli získať a naučiť ľudí naozaj, že fajčiť sa v týchto priestoroch nemá. No a ešte by ma 

zaujímalo, že ako budeme riešiť parkovaciu politiku na nábreží, keďže ja tam učím a strašne 

veľa áut stojí práve na cyklochodníku. Ja viem, že to je proste ťažká téma, ale budeme ju musieť 

otvoriť, lebo ten cyklochodník, resp. cyklocesta nespĺňa účel cyklocesty, keďže od mini 

golfového ihriska dobre, že až nie k Farbom lakom nestojí autá vo vláčiku neustále. Za mňa 

zatiaľ všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. Tá otázka vnútroblok, to skôr my zodpovedáme ako riaditeľ Technických 

služieb. Nech sa páči, ďalej, pán poslanec Ambros, môžeš.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Prvá otázka smeruje na náčelníka Mestskej polície. Už som viackrát 

upozorňoval na neporiadok ticha ulice Chalupkovej a ešte bývalý náčelník mi tam prisľúbil, že 

na tú ulicu nejakým spôsobom sa domontuje buď fotopasca alebo, alebo kamerový systém. V 

podstate na týždennej báze dostávam fotografie o tom, že koľko je tam smetí. Ja ďakujem aj 

riaditeľovi Technických služieb, že hneď na druhý deň to je vlastne poupratované, ako mu to 

odošlem. V každom prípade bolo by to nejakým spôsobom možnože aj systematickejšie riešiť, 

aby sme tomu predchádzali, lebo vravím, potom môžme aj po skončení, sa aj ukázalo, že o čo 

sa jedná, lebo naozaj je strašný bordel. A pripájam sa aj k otázke alebo podnetu od pána 

poslanca Struhára, čo týka pointu a ostatných zastávok, je tam permanentne neporiadok, 

dokonca aj v blízkosti budovy Mestskej polície. Hej. Sa to nevyriešilo úplne k spokojnosti. Takže 

by som bol veľmi rád, keby sme sa aj na toto nejakým spôsobom zamerali. Potom mám niekoľko 

podnetov od občanov, čo týka smerom k Technickým službám. V prvom rade sa týchto týka 

rodičov, detičiek, škôlka Hradby, keď sa robila úprava, nedokončili sa úplne chodníky a je to 

naozaj len malý úsek, ktorý, si myslím, že nie je problém nejakým spôsobom vyasfaltovať, aby 

jednak detičky tam neprišli k nejakému úrazu, ale hlavne, keď tam idú mamičky s kočíkom, tak 

cez ten makadám sa nejakým spôsobom ťažko prechádza. Čiže ak by sa dalo v dohľadnej dobe 

toto vyriešiť, naozaj neni to niečo strašné, čo by si vyžadovalo nejaké veľké náklady. Ďalej sa 

chcem opýtať, od 1. októbra, myslím, vychádza novela zákona o parkovaní a viem, že v 

niektorých mestách už začali situáciu nejakým spôsobom riešiť, aj čo sa týka úpravy, že pokiaľ 

môže vozidlo zasahovať do chodníkov, že tam nejaké čiary kreslí. Že akým spôsobom sa mesto 

Brezno toto pripravilo alebo pripravuje. Ďalšia otázka, na ulici Kozmonautov pri parkovacom 

mieste číslo 4, už som to aj dávnejšie avizoval, je tam poškodený kanál, ktorý sa ešte neopravil. 

Či sa na to môžte pozrieť? Tiež som v minulosti upozorňoval ešte pred dušičkami, že by bolo 

na starom cintoríne zrenovovať kríž. Myslím, že natretie tiež nebude nejaká nákladná oprava. 

Aby to trošku aj vyzeralo. Ďalší podnet sa týka kontajnerov na bioodpad. Technické služby ich 

navŕtali asi zrejme kvôli tomu, aby v lete to tam nekvasilo. No v každom prípade to tam teda 

všetko tečie vonku a je tam dosť veľký zápach pred, pri tých stojiskách. Tým, že sú tie nádoby 

veľké, tak asi sa chodia menej často vymieňať. Predtým tam boli menšie nádoby s vekom vo 

vnútri, čo tiež nebolo ideálne riešenie, ale minimálne to tam netieklo a nebol tam smrad. Takže 
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či by sa aj na toto nedalo pozrieť? Ďalšia vec sa týka chodníku pod Zeleným stromom. Tiež som 

tam žiadal, aj sa to vtedy vyklčovalo, ale úplne sa neodstránili tie rastliny, takže znova to tam 

narašilo. Sú to také invazívne rastliny, ktoré to tam jednak aj špatia a jednak sa tam nedá 

vlastne pri zastávke nejakým spôsobom tadiaľ chodiť. Tiež som sa chcel spýtať, v minulosti som 

to takto taktiež tu spomínal, čo sa týka smetného koša pri železničnom priecestí na Kuzmányho 

ulici, že by sa tam mal takú prosbu pridal 1 kôš hneď na začiatku tejto ulici. Bolo mi povedané, 

že ešte nebol most skolaudovaný. Takže ako to vyzerá? Tiež sa niektorí ľudia pýtali na 

harmonogram kontajnerov. Jednak sa jedná aj ulicu o ulicu Chalupková, že tam vôbec 

nedostávajú a tak isto začiatok Lichardovej, resp. Kiepky, že tam málokedy, ak vôbec tie 

kontajnery sú a že by to tam veľmi uvítali, pretože potom tam tiež vzniká dosť neporiadok. A to 

je asi všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Pán poslanec Palovčík, nech sa páči, môžeš.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem, pán primátor, za slovo. Ja by som oslovil aj, aj, pána náčelníka Mestskej polície, aj 

pána riaditeľa Technických služieb. Jedná sa o problém, keď idete z Nálepkovej ulici a 

odbočujete na doprava do, na Fraňa Kráľa smerom buď na Billu alebo na S1-tku, tam, kde ten 

Kebab a Chlieb Pečivo a ešte tá stávková kancelária. Nastavajú sa veľmi autá do križovatky, 

skoro do Nálepkovej a keď idú autá zvrchu zase od S1-tky, autobusy na stanicu železničnú, lebo 

aj iné autá, tak nemáte vôbec prehľad. Tam už bolo viacej dopravných kolízií. A ja neviem, 

cesta je asi VÚC-ky. Parkovisko, neviem, či naše, lebo budovy to majú súkromný vlastník, ale 

to parkovisko predtým, kde je tam tých 20 áut odstavené denne, neviem, či je, či to je náš 

pozemok alebo, alebo je to toho vlastníka, aj pána Mačkina. Ale ide o to, že aspoň 2, nech tam 

autá ostatné stoja, ale aspoň 2 miesta z pravej strany, keď sa odbočuje však doprava, aby bol 

prehľad, že čo vám ide oproti, lebo to fakt tam nie je prehľad, keď idete. No ďalej by som 

poprosil to zrkadlo, pán riaditeľ z Technických služieb, na tú Nálepkovú, až by bolo možné. A 

tak isto ako pán Ambros, pripájam sa k tomu na Černákovej ulici nás oslovili ľudia, lebo ten 

zákon od 1. 10. o tom parkovaní ide platiť. Že by chceli dáku výnimku, ja neviem, či sa budú 

poskytovať aj nejaké výnimky. A tak napísali na mi list ako poslancovi, neviem, či aj do mesta 

to napísali na odbor výstavby, hej, alebo kde, že poprosili výnimku z parkovania, lebo nemajú 

kde parkovať. No a ešte jednu vec, ale to neviem, na koho sa obrátiť. Všimol som si, budovy sú 

pekne porobené v meste, Ďumbier, zvonica, tieto okolité súdy tam a poprosiť cirkev, či by 

nemohla svoju budovu tiež fasádu si spraviť. Už tohto roku nie, ale na rok. Je veľmi šedá, 

špinavá, všimnite si, ako to je, hej?“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Už začali, pán poslanec. Že už začali.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„No dobre, tak dobre, nebol som... A kedy začali?“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Vieš, príprava prebiehala, príprava prebiehala.“ 

Milan Palovčík (poslanec)      

„Len ma prekvapili , no dobre. Ďakujem pekne. No ale ďalej by som ešte chcel poukázať na 

budovu Mangeľ. Tam je ten historický Mangeľ a tú budovu by bolo treba tiež dať trošku do 

poriadku, aspoň vizuálne. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To sú VÚC-kárske veci, tak na to ti neviem. Dobre, pán poslanec, Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Tak na úvod by som sa chcel opýtať k tým veciam, ktoré sme si prechádzali na stretnutí na 

ŠLN zhruba pred troma mesiacmi, že v akom sú štádiu? Lebo za mňa je tam viacero vecí, ktoré 

ostali aj po troch mesiacoch nezmenené. Napríklad bolo povedané, že ak sa nemýlim, tak to 

stretnutie bolo vo štvrtok, bolo povedané, že v pondelok sa odstráni konštrukcia toho vybratého 

starého prachára aj s tou betónovou časťou a je to tam dodnes. Čo sa týka tých parkovacích 

miest na Fraňa Kráľa, kedy budú alebo kedy sa budú realizovať? Čo sa týka výpadkov 

osvetlenia. Všimol som si, že to máme vo viacerých častiach mesta, častokrát aj v prechodoch, 

v miestach priechodov pre chodcov. Že či je to nejakým, nejakou údržbou alebo plánovanou 

výmenou alebo niečím, ale je toho za mňa veľa. A čo sa týka tých výpadkov pri prácach napr. 

pri realizácii tých vnútroblokov, či by nebolo vhodné nejakým spôsobom dávať oznamy o tom. 

Už v minulosti sme sa bavili o tom pasporte kosenia, neviem, či už sa to zrealizovalo, že vieme, 

čo sa kosí, v akej frekvencii a aké sú tam priority kosenia? Čo sa týka Rázusovej ulici, tam sú v 

podstate parkovacie miesta, ktoré sú za mňa nie tak šťastne spravené, lebo sú to v podstate 

spevnené štrkové plochy, na ktorých stojí voda a aj po krátkom daždi je to v takom stave, že 

vystupujete v podstate do mlák. Dával som vám aj požiadavku alebo otázku, že či by nebolo 

niečo možné spraviť s osvetlením na moste do Mustárne. Neviem, či sa niečo podarilo alebo sa 

niečo plánuje? Čo sa týka, ešte keď sa vrátim k tým nedostatkom na ŠLN, tak ja si myslím, že 

by bolo vhodné si potom povedať aspoň nejaké termíny, že čo a kedy sa bude robiť alebo 

odstraňovať alebo dokedy sa to odstrániť, tie závady, ktoré sa nahlásia? K tým opravám 

detským ihrísk na ŠLN. Tam v podstate bolo multifunkčné ihrisko alebo ihrisko za bytovým 

domom ŠLN 1-7. Tie prvky stade boli odstránené. Moja otázka je, že či sa toto ihrisko ešte 

plánuje nejakým spôsobom zrepasovať, využiť niekde inde? Lebo neviem kto, či Technické 

služby odstraňovali napr. to pieskovisko, ktoré sme sa bavili rok, že sa opraví a nespravilo sa 

to do realizácie prác, ktoré tam začala vykonávať stavebná firma. A aj ten prvok z toho 

pieskoviska je tam do dnešného dňa. Potom čo sa týka budovy v majetku mesta na Clementisovej 

ulici. Tam je žľab, ktorý je poškodený, tečie tade voda, poškodzujú sa v podstate soklové časti 

a myslím si, že aj základy tohto objektu. Či by nebolo možné a vhodné ho opraviť. Čo sa týka 

poškodeného detského ihriska na Podkoreňovej, neviem, či sa už podarilo s tými prvkami niečo 

urobiť. Rovnako tak nedostatky na Mazorníku, ktoré som vám posielal do mailu. Ja nečakám, 

samozrejme, že na každý mail dostanem odpoveď, nakoľko určite máte toho veľa, ale čo sa týka 

takých otázok, ako napr. keď pošlem komukoľvek, či už vám riadiť pán riaditeľ Technických 
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služieb alebo niekomu z mesta, čo sa týka napr. informácie, kedy sa bude robiť asfaltovanie 

alebo nejaké práce na ulici Hronskej, tak čakám, že dostanem odpoveď, lebo sa to pýtam hlavne 

preto, že sa na to pýtajú ľudia a príde mi zvláštne, keď pošlem mail trom ľuďom a ani od jedného 

nedostanem odpoveď. Čiže myslím si, že tieto informácie by sme mali dostávať. Vravím, čo sa 

týka napr. keď nahlásim, že je nefunkčná lampa alebo niečo také, tak k tomu nepotrebujem 

odpoveď, to si viem odkontrolovať, či svieti, nesvieti, ale keď sa pýtam, kedy sa začne niečo 

robiť, tak by som bol rád, aby som dostal aj odpoveď. Čo sa týka možno Mestskej polície a toho 

státia, naozaj toto je v našom meste také nešťastné, čo sa týka aj napr. toho státia, ako spomínal 

kolega Struhár, pri gymnáziu alebo pri Baldovskom moste, kde je veterinár alebo pri Mestskej 

polícii, kde parkujú v podstate, predpokladám, že pracovníci aj súdu. Koľkokrát tam človek 

neni schopný prejsť po chodníku, lebo na jednej strane stoja auta, ktoré stoja nielen na 

parkovisku, ale dovolím si tvrdiť, že aj na chodníku a na druhej strane potom stojí napr. 

zásobovanie potravín, hej? Ja chápem, že tí, ktorí tu majú tie prevádzky, tak potrebujú ich 

zásobovať, len toto by sme mali asi nejakým spôsobom riešiť. A nemyslím tým len, že ich budeme 

pokutovať, ale hľadať riešenia, aby tento stav nevznikal, hej? Čiže nájsť im nejaký spôsob toho 

parkovania a zásobovania. To je asi všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Ridzoň, môžeš, nech sa páči.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja som taktiež chcel ten chodníkový zákon, ktorý je tak možnože nešťastne 

napísaný kus opačné, lebo tam, kde nie je značka, sa nesmie parkovať a vlastne mohli to tak 

urobiť, že kde bude značka, tam sa môže parkovať. Takže ja plne chápem, že vlastne Technické 

služby, aj vlastne zamestnanci mesta budú mať veľa čo robiť, aby v celom meste na tom 

chodníku vlastne označili, kde sa nesmie parkovať, hej? Keby dali ten zákon, že tu je značka, 

hej, tu vlastne je zákaz parkovania, tak tam nezaparkuješ. No takže on je trošku nešťastné 

napísaný, alebo opačne, áno. Rozumieme, čo chcem povedať, áno. Musíme dať značku, že 

môžeš parkovať tak. Dobre, chcel som sa opýtať, vlastne, ja by som poprosil pána náčelníka, 

aby sme túto našu bránu, po ktorej chodíme aj cez zastupiteľstvo, aj dolu na, vlastne na to naše 

centrálne parkovisko, viacej kontrolovali, lebo je 24 hodín denne, 7× týždni otvorená. Vlastne 

naozaj sa tam stretávajú, či už keď idú ľudia do kostola, sú tam naši spoluobčania alebo aj je 

tam bordel a na margo toho používajú to ako a verejné WC. A nadviažem na to, že či vlastne 

naše verejné WC, v akom sú stave vlastne, že či, lebo mali sme aj svadbu teraz, tak sa ma pýtali 

svadobčania, že kde môžu ísť na toaletu. Takže toto by som sa chcel pýtať. Druhá moja otázka 

aj vlastne, chcel by som poprosiť riaditeľa Technických služieb, keď vychádzate z centrálneho 

parkoviska a pozeráte do zrkadla, tak je tam vŕba, proste nevidno na tú križovatku, že či ide 

auto alebo nie. Neviem, či ste si to všimli alebo nie, ale poprosil by som, aby sa tá, tá vŕba, tuší 

je to vŕba, ostrihala. To je z mojej strany všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Duhan, nech sa páči, môžeš.“ 
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Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem, pán primátor, za slovo. Ja by som chcel na pána riaditeľa Technických služieb. V 

prvom rade by som sa mu chcel poďakovať za vybudovanie lavičiek takej mini zóny Padličkové 

na štvorke na obvode, ale chcel by som poprosiť o nejaký odvozový harmonogram to tých 

odpadových vriec, ktoré bývajú na zastávkach. Ako sa aj minule stalo, že bol piatok, bol sviatok, 

štvrtok aktivačný, to pozbierali, nechali to tam. Bolo to tam do pondelku, do utorka roznesené 

možno aj divou zverou, nejakými líškami alebo nejakými mačkami, ale aj občanmi, ktorí 

pozerajú, čo tam je zaujímavé. Tak by som poprosil tak pred víkendovo, keď tí aktivační, že by 

to auto aj hneď za nimi pozbierali tie vrecia a tak isto nielen na štvorke, ale takisto aj na 

jednotke v Predných Halnách, tam to bolo naozaj tento týždeň katastrofa. A je to fakticky brána 

do mesta. Takže my sme išli príkladom a čistote. Čo sa týka Hlaviny s pánom náčelníkom 

Mestskej polície máme dohodnuté stretnutie, že tam pôjdeme. Ja by som bol tam za, aby sa v 

dohľadnej dobe namontoval nejaký kamerový systém, nakoľko sa tam objavujú už kadejaké 

postavičky pofidérne, ktoré viete o tom, čo robia a čo predávajú a sú tam mladí ľudia, ktorí 

chcú športovať a proste, ktorí sa naozaj chcú nastaviť na úplne iný život ako na ten, ktorý ich 

rodičia... Takže toto by bolo naozaj, že by bolo dobré a urýchliť. Na pána riaditeľa Technických 

služieb, urýchliť dosadenie na tej Hlavine tých bránok, ako sme sa dohodli, aby tam mohli tí 

chalani športovať, lebo vyrastajú tam celkom slušní športovci, futbalisti. Ako? Na Hlavine. Aj 

aj áno, ďakujem. Lebo naozaj tí chlapci chcú žiť, chcú športovať a naozaj, aby mali tam nejaké 

to, nejaké tie podmienky a aj čo sa týka cesty na Hlavinu, trošku to tam sú také výmole, tam už 

sanitka nechce chodiť, tak bolo by dobré aspoň to tam vyplniť tie výmole, lebo už naozaj sa tam 

nedá niektorým autám. Ďakujem krásne. Všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja by som tiež, Lukáš, pán riaditeľ, na teba mala ohľadom tej vašej 

správy za prvý polrok. Nenašla som tam nejaký bod, že či sa centrálne napr. na jar alebo proste 

pred letnou sezónou robí údržba všetkých našich ihrísk, pretože myslím si, že každý z nás alebo 

väčšina z nás dostáva fotky, tam chýba šróba, tam je stará hojdačka, tam, ja neviem, na 

dopravnom ihrisku je zlá lavička a pod., že možno by sme to takto zachytili, keby sa to robilo 

centrálne naozaj niekedy na jar predtým, ako tam prídu tie húfy detí a rodičov, ktorí sú 

nespokojní. Takže to by bolo podľa mňa celkom fajn. Alebo ak niečo také máte, tak veľmi rada 

sa o tom porozprávam, že keby sa to robí. Za ďalšie, ešte by som chcela tie občianske hliadky, 

to neviem, že či cez Janku Lemberkovú alebo cez koho? Cez náčelníka? Ktoré sú na semaforoch, 

tak bolo by fajn pred základnými školami, keby tam boli naozaj do ôsmej hodiny ráno, pretože 

oni odchádzajú po trištvrte a možno viacerí, ako aj ja so synom dobiehame na poslednú chvíľu 

kvôli cestovaniu a už tam nie sú. Čiže vtedy je taký veľký nával na semaforoch pred Pionierskou 

2,4 atď. Takže to by bolo fajn, keby mohli byť do ôsmej. A ešte by som chcela a to je v podstate 

otázka asi tiež na Technické služby, ale zároveň možno aj na investičné. Mirko, môžem na teba 

alebo na pani prednostku, ohľadom realizácie nejakých projektov. Mali sme tu na Facebooku 

a na sociálnych sieťach rôzne odboje kvôli tomu, že Staničná bola 2 dni zatvorená a nie každá 
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prevádzka bola oboznámená s tým, že bude uzatvorená cesta. Boli s tým rôzne problémy. 

Taktiež napr. aj my na Tisovskej, keď sa staval v podstate, keď nás odstrihli od príchodu autami 

do vlastného, na vlastný pozemok, tak nevedeli sme to, hej? Proste ráno som odišla do práce a 

poobede som sa vrátila, musela som parkovať na proste cudzích pozemkoch vonku mimo môjho 

domu. Ja viem, že keď je proste tých prevádzok veľa, keď je možno takýchto občanov veľa, tak 

sa to nedá, aby ten realizátor tá firma obišla. Hoci ja som s nimi komunikovala a oni obišli pár 

možno prevádzok tie najväčšie na Staničnej. V našom prípade sme tam 2 domy, hej. Takže to 

zase až také strašné nie je. A teraz ja viem, že neviem ovplyvniť možno tých realizátorov alebo 

tých pracovníkov, ktorí sú tam, ale my ako mesto určite chodíme na kontrolné dni, ktorého 

jedného som sa zúčastnila a dajme tomu bol tam pán za dopravu, boli tam Technické služby, 

bola som tam aj ja ako poslankyňa, zároveň občianka. Mohli by sme na to dať pozor, aby zase 

tí ľudia, lebo viete, zbytočne si vytvárame problémy, že tí ľudia sú nespokojní. Iba ich 

oboznámiť, samozrejme, že nie komunikovať, môžeme, to sa nedá, ale iba ich oboznámiť. Proste 

jednoduchá informácia, že mohli by sme to pri realizácii nejako tak dať na to pozor. Za mňa 

všetko. Viem, že to nie je ľahké, ale od toho sme tu. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Maťo, ty chceš ešte?“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja by som sa chcel pýtať k tomu rozšíreniu chodníka na ŠLN na 22-25, že či by nebolo možné 

predsa len ho spraviť takým spôsobom, že miesto toho štrku sa tam dajú dlaždice, nakoľko 

občania mi už v podstate vraveli, že to neni celkom vhodné riešenie. A čo sa týka maľovania 

priechodov pre chodcov, viaceré sú v podstate v takom stave, že ich už ani pomaly nevidno, že 

kedy sa to plánuje robiť a či by nebolo možné vymaľovať alebo vyznačiť aspoň z časti aj klasické 

parkovacie miesta, ktoré nie sú platené, nakoľko možno by to trošku zlepšilo tú parkovaciu 

politiku v meste. A ešte mám otázku takú, že čo sa týka hrobových miest na pochovávanie, koľko 

máme momentálne voľných hrobových miest? A čo sa týka možno takej mojej otázky, že čo si 

myslíte, že ako by bolo možné zlepšiť fungovanie Technických služieb? Ja si myslím, že svoju 

prácu robíte dobre, máte toho veľa, ale nie, za mňa aspoň nie celkom všetko funguje tak, ako 

by mohlo. A ešte možno, neviem celkom, na koho je to otázka, či sa plánujú doplniť kamerové 

systémy napr. aj na ihriskách, vnútroblokoch? Keď si zoberiem napr. aj na dopravnom ihrisku 

som mal viacero pripomienok alebo požiadaviek od občanov, či by nebolo možné tam doplniť 

nejaký kamerový systém, nakoľko je tam často bordel a stretávajú sa tam rôzni ľudia. 

Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale veď my máme kameru na dopravnom ihrisku, no dobre.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Čiže kamera na dopravnom ihrisku zaberá aj pumptrack, aj to novovybudované ihrisko 

rodinka, aj všetky tieto časti, hej?“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A vy to už dávate také filozofické otázky, že to si 3 hodiny môžme na tento bod dať potom. To 

tu budeme do zajtra, keď budete mať takéto... Dobre, nech sa páči, môžeš Lukáš.“  

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Ešte raz dobrý deň. Začnem, čo sa týka svetiel všeobecne, realizujeme momentálne projekt 

smart svietidiel. Robia tri partie, ktoré do jestvujúcich LED svietidiel inštalujú, volá sa to (???), 

inteligentný prvok. Informovali sme ich, upozorňovali sme ich viacejkrát. Stáva sa, že tieto 

svetlá nezapnú. Čiže je to výnimočne, že sa stane, že jedna celá štvrť nejde napr. naposledy to 

bolo Fraňa Kráľa. Ďalej máme tu obchvat, ktorý pani poslankyňa Donovalová asi prežila svoje 

v tme. Už svietia, áno, dneska akurát mi volali, že už menia tie svetlá, nahrádzajú ich novými. 

Takže tam tá komunikácia bola extrémne ťažká, polovica Tisovskej nesvietila. Ja som ich na to 

dopytoval každý týždeň. Žiadna odozva. To isté, keď sme sa bavili, že nesvieti celý kruhový až 

hore smerom na Mazorník, napájal sa tam obchvat. Môže sa stať, že tí zamestnanci to nezapli. 

To isté bolo na námestí. Čiže my toto evidujeme a hneď sa snažíme tie poruchy odstrániť. Čo 

sa týka prechodov, musel byť nejaký výboj, lebo na piatich prechodoch boli vyhodené poistky, 

v samostatnom svietidle, nie v rozvádzači. Čiže výkyvy na tej sieti sú, uvedomujú si to aj 

elektrikári. Máme starú sieť. Nechcú dovoliť pripájať nové, napr. vysokovýkonné elektro 

nabíjačky, lebo tá sieť to nezvláda. Čiže bojujeme s týmito výkyvmi. Najväčší výkyv je na 

uliciach Rázusová a Švermová. Tam je najstaršia elektrická sieť len pre informáciu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja ešte doplním, že k tým otázkam ohľadom osvetlenia, niekedy máme poruchu na našej strane, 

niekedy je to porucha na strane elektrární, čiže to treba rozlišovať a momentálne riešime 1500 

svietidiel, čiže pomaly všetky v meste. Tak vás poprosím, aby sme boli trpezliví a treba to ľuďom 

vysvetľovať, hej? Jednoducho nie je možné to robiť bez nejakých obmedzení. Tak, ako aj keď 

sa robia cesty alebo podobne. Robíme všetko preto, aby to bolo čím skôr, hej? Naháňame tú 

firmu. My máme aj tak termíny, aby sme ich stihli, tak budeme radi, keď sa všetko podarí včas 

a nebudeme mať žiadne korekcie. Takže naozaj v tomto hľadáme kapacity ešte aj vo vlastných 

radoch, aby sme s tým pomohli a bolo to, čím vravím, skôr a hlavne v termíne, ktoré máme 

zazmluvnené. Môžeš.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Ďalšia taká téma bolo parkovanie na chodníkoch. Spolu s pani prednostkou a s pánom 

zástupcom Fašangom sme si prešli niektoré veci, aj konkrétne ulicu Černákovú. Ten zákon je 

postavený tak, že ak by mesto dovolilo parkovanie na chodníku, musí zostať priestor minimálne 

1,5 m na prechod chodcov, čo v našom meste je minimum. Čiže taká, ako prišla žiadosť z 

Černákovej, že udelenie výnimky, mesto by porušilo zákon, že by udelilo výnimku, že by chodci 

nemali dostatočný priestor na prejazd. Tých ulíc je naozaj zopár.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Poviem k parkovaniu všeobecne a berte to v podstate, že je to odpoveď na všetky tie otázky 

ohľadom parkovania. Momentálne, čo sa týka parkovania, sme dali spracovať komplexný 
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dokument, čo sa týka parkovania mesta. Takže neprojektujme, že či tam čiara, tam neviem, aká 

čiara. Budete mať možnosť vyjadriť sa k tomu v pripomienkovom konaní, dobre. Ja som vám to 

už hovoril 2×, ale asi pre pamäť to treba opakovať pravidelne, ale to vôbec nevadí. Ale 

hovorím, spracovávame dokument, keď vyjde prvý draft toho dokumentu, budete s ním 

samozrejme oboznámení a budete mať dostatok času sa k tomu vyjadriť. Dobre? Čiže tam 

potom môžte dať návrhy pre tú ulicu, tamtú ulicu, tam domaľovať čiaru a pod. Ale 

neprojektujme tu, lebo aj takto bude zle potom. Dobre? Naozaj sa takto neposunieme nikam a 

my všetky, aj tie parkovacie musíme stále konzultovať ešte aj s dopravným inšpektorátom. To 

nie je len tak, že my si zmyslíme z večera do rána, že tam urobíme parkovacie miesta a ideme 

ich urobiť. Nemôžme to tak robiť, áno? Čiže bude to riadny dokument, bude odkonzultovaný s 

dopravným inšpektorátom, s dopravným inžinierom. Následne samozrejme v priebehu tvorby 

je komunikovaný s mestom a s MÚ. Následne bude zverejnený, pripomienkovaný či zo strany 

verejnosti alebo zo strany vás poslancov. Nie je s tým žiadny problém. Bude tam dostatočná 

lehota na to. Minimálne mesiac, nie, tak sme sa bavili, že bude na pripomienkovanie. Takže 

naozaj myslím si, že dostatočný čas, aby každý tam dal nejaké svoje návrhy, ktoré samozrejme 

budú vyhodnotené a potom spracovateľom buď zapracované alebo... Áno, Čiže bude vám to aj 

predstavené. Hej? Kedy by sme to mali mať? Termín tam... Február, marec, hej? Čiže 

predpokladáme. Skorej to určite nespravia, ako to je predsa celé mesto, sa bavíme, dokument, 

áno. Takže toto bude. Takto čo sa týka tých otázok, čo sa týka novej legislatívy, s tým je obrovský 

problém samozrejme v každom meste. Momentálne, ale momentálne sa rokuje aj na Združení 

miest a obcí Slovenska, aj na Únii miest. Spoločné stanovisko k tomuto zákonu, ako ideme 

spoločne postupovať všetky mestá, lebo jasné, že my nebudeme vedieť dodržať tú legislatívu, 

inak by sme museli pokutovať všetky a všetky autá. Neviem, kde umiestniť, to sa nedá, hej, 

jednoducho nie je to možné, lebo by sme museli v celom meste doplniť značky s výnimkou, hej? 

Čo zase tiež nechcem, lebo sú časti, ako teraz bola odpoveď pred mojím vstupom, že jednoducho 

by sme zase porušovali iný zákon, čo sa týka buď priechodov pre chodcov, čo sa týka buď 

chodníkov a po šírkových parametrov chodníkov atď. atď. Čiže to sú také patové veci, ktoré 

musí pravdepodobne upraviť možno ešte ďalšia legislatíva, lenže tým, že idú voľby, tak sa nemá 

kto tomu venovať a proste nastal takýto pat, tak poviem, hej. Lebo ani iné mestá sa s tým nevedia 

vysporiadať. Ja teraz, ako nebudeme dávať my pokuty krížom, krážom, všetkým, takže toto 

určite nechceme, ale hovorím, ani nemáme kde tie autá dať, hej, aby sme dodržali ten zákon 

tak, ako je momentálne uvedený. Takže poprosím vás ešte chvíľku. Vravím, budeme mať 

spoločné stanovisko, spoločný postup, aj čo sa týka ostatných miest a obcí a určite sa s tým 

nejako vysporiadame, ale vieme o tom, riešime to. Takže to je, čo sa týka parkovania a ty 

pokračuj ďalej potom, keď...“  

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„V tejto dopravnej téme nastala zmena, čo sa týka nejakých osádzaní dopravných značiek a 

podobných vecí. Každá 1 žiadosť, ktorá bude poslaná na dopravný inšpektorát, musí mať 

prílohu, projektovú dokumentáciu, ktorú musí vypracovať projektant, či už stavebných alebo, 

alebo dopravný projektant. Doteraz to robili zamestnanci MÚ, ale po novom to musí mať 

okrúhlu pečiatku. Čiže platí to dlhšie, ale už je to, už to musí tak byť, čiže každá 1 vec bude 

dlhšie trvať a bude to stáť peniaze za každú jednu projekciu. To len na margo toho. Materská 
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škola Hradby, čo sa týka asfaltovania, máme to na pláne budúci týždeň, keďže obaľovačka  na 

Beňuši robila strašne málo a bola v poruche, ale budúci týždeň mi prisľúbili, že budúci týždeň 

robiť, takže by sme to dokončili budúci týždeň. Starý cintorín, čo sa týka opravy kríža, do 

Všetkých svätých to bude. Kontajnery na bioodpad. V každom stojisku, máme ich 51, sú dve 240 

litrové nádoby, v ktorých sú vrecia. Nádoby niekto navrhol, že musia byť dierkované kvôli 

odvetrávaniu, ale zabudol na to, že vznikajú šťavy a rôzne vody, ktoré vytekajú, tak na jednej z 

viacerých konferencií, kde som bol, každé mesto využíva tieto vrecia. Áno, môže sa stať, že pri 

vhodení väčšieho množstva, to vrece je stiahnuté a vznikne to, že ten odpad vyteká. Hneď, ako 

nám to obyvatelia nahlásia, že je takýto problém, ideme, dezinfikujeme, umývame tie stojiská, 

aby ten zápach, ktorý tam je, aby bol minimalizovaný. Čo sa týka chodníka pod zeleným 

stromom, orežeme dreviny, kôš na Kuzmányho ulici, komunikujem s firmou Swietelsky, ktorý 

ešte stále odstraňujú vady, aj dneska tam boli. Čiže akonáhle to bude finito, tak tie koše tam 

osadíme, aby tá trasa z mesta smerom za Hron bola. Ktorý teraz myslíš? Boli tam aj dneska, 

takže robili. Takže dúfam, že áno. A kontajnery Lichardova Chalupkova ulica. Chalupkova sme 

trošku obmedzení dopravnou situáciou, kde nám z ODI bolo vytýkané, aby sme ich tam 

neumiestňovali, ale po dohode s obyvateľmi, ktorí nám volajú, že vtedy a vtedy ho umiestnite 

pri osobitnú školu, ho tam umiestnime. Pán poslanec Palovčík, križovatka Nálepkova, Fraňa 

Kráľa. Je to mestský pozemok, čiže my si to pozrieme s pánom Medveďom, čo sa tam dá robiť, 

aby sme tú križovatku sprehľadnili. Pán poslanec Garaj, čo sa týka, začnem ŠLN, chodník. 22-

25. Dohodli sme sa na tom stretnutí, že technické riešenie bude také, aké bude, že to bude 

dosypané štrkom. Ten chodník má 2 m. Osobné auto sa tam bez problémov dostane. My sme 

tam mali bager na tom chodníku. Neviem čo viacej. Obyvateľov sme ho rozšírili o 50 cm, aby 

tam prípadné záchranné zložky sa dostali. Čiže je to upravené tak, ako sme sa dohodli vtedy na 

tom stretnutí. Lavičky sú osadené. Ešte nad rámec sme spravili také príjazdové chodníky k 

lavičkám, aby obyvatelia, ktorí sú tam aj na invalidných vozíkoch, o barlách, aby mali 

bezproblémový prístup na tie lavičky. Plus samozrejme ten vjazd, ešte sa len dokončí nejaké 

vyštrkovanie a je to hotové. Ostatné veci Fraňa Kráľa, parkovanie, začíname koncom 

septembra. Výpadky osvetlenia som spomenul. Pasport kosenia pracujeme na ňom, robíme 

mapové podklady, aby to bolo kompletné. Parkovanie na Rázusovej ulici, mysleli ste bytové 

domy pri starej nemocnici, však? Áno tam je spracovaný projekt, čo sa týka tohto, aj v rámci 

odvodnenia, len to závisí od investičných možností mesta. Osvetlenie domu starne, tam sú 

nejaké navrhnuté solárne svietidlá, ale tiež je to na rokovanie, čo sa týka financií. Budova 

Clementisky Veolia. Neviem v akom nájomnom stave je tam ešte doteraz Veolia, aké majú oni 

povinnosti? Ja si toto zistím.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Správu a údržbu, majú bežnú zmluvu.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Takže je to na nich. Takže ja poprosím na meste zamestnancov, aby im dali výzvu na 

odstránenie týchto vecí. Prechody pre chodcov, maľovanie. Sú maľované priebežne. Ak niektorí 

viete, ktorí nie je, lebo priorita, idú školy, veľmi frekventované prechody a takéto. Ak tak pošlite 

mail, to sa vybaví. Počet voľných hrobových miest, minimum. Sme zaplnení. Nový cintorín je 0. 
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Starý cintorín sú tam nejaké miesta a ešte máme cintorín Bujakovo. Preto sa budujú tie urnové 

miesta, do budúcna nejaké urnové schránky, ale čo sa týka voľnej plochy na pochovávanie do 

zeme, je to minimum. Operatívne riešime s každým, poviem dňom, týždňom sa sledujú ľudia, 

ktorí neplatia, takéto veci, aby sa nám uvoľňovali tie miesta po tých ľuďoch. Len máme 

špecifickú zem na tejto strane Brezna, kde ani po desiatkach rokoch sú neni tie telá, ako je v 

zákone, že po desiatich rokoch môžte kopať tam, kde bol pochovaný. U nás sa to nerozkladá.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„My to dlhodobo riešime. Nad starým cintorínom nie je priestor, lebo je tam skala. Tam je zlé 

podložie a čo sa týka nového cintorína, tam máme kapacitu na druhej strane. Tam budeme 

musieť investovať do nového priestoru, kde má byť aj nový dom smútku. Tam je kapacita na 50 

rokov. Hej? Takže čo sa týka areálu Kasárne, to je ten priestor nad hasičmi. Takže ten má byť 

celý v podstate novou časťou cintorína, no a tam sa počíta aj s novým domom smútku. Vravím, 

kapacita je tam na 50 rokov, napočítané. Na klasické aj urnové,  aj kombinované. Tam je to aj 

s titulom ohľadu na novú výstavbu, čo sa týka Kasární, aby to korešpondovalo s tým, že tí ľudia 

nebudú bývať vedľa cintorína, ale tá stavba je tak navrhnutá. Bola nejaká štúdia spravená.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A počíta sa s tým, že po päťdesiatych rokoch samozrejme už sa uvoľnia aj mnohé hrobové, čo 

sú v rámci mesta, hej? To je dosť veľa.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Pán poslanec Ridzoň, otázka bola na verejné WC. Verejné záchody sú funkčné a ak je nejaká 

takáto udalosť, že niekto si chce, môže si objednať službu, že tie záchody sú otvorené. To 

poskytujeme aj mimo otváracích hodín, ako bežne sú. Zrkadlo pri centrálnom parkovisku, oreže 

sa vŕba. Pán poslanec Duhan, odpad. To, čo spomínal aj pán poslanec Ambros, tento odpad 

nám koluje. 1 týždeň je na začiatku Predných Haln, druhý týždeň je tu na Chalúpkovej, tretí 

týždeň je od obyvateľov, čo tam nosia. Samozrejme ten odpad, ktorý vytvoria naši, už sa to 

nebude stávať, zariadime to tak, aby bol odvezený v ten deň, aby tam nezostal dlhšie cez víkend. 

Tie bránky na futbalové ihriská osadíme v priebehu do týždňa. Pani poslankyňa Donovalová, 

údržba detských ihrísk. Snažíme sa vždy na jar po zime nabehnúť, prekopať pieskoviská a 

doplniť dopadové plochy. Viditeľné poškodenia, ktoré sú, momentálne odstrániť a samozrejme 

na podnety obyvateľov alebo vás ich hneď odstraňovať. Áno, všetky ihriská. Nemôžeme si 

dovoliť nechať nejaké ihrisko neupravené. A ihrisko na Podkoreňovej boli vymenené tie obruby 

aj opravené, čo bolo treba, už keď sme pri ihriskách.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ja len doplním, čo si sa Ivka pýtala, lebo čo sa týka tých kontrolných dní, tak ich nie 

je zase tak veľa, tak často, na ktoré chodíme, na ktoré sme prizývaní a ďalšia vec je, že keď nám 

nedajú vedieť o týchto obmedzeniach, tak my nemôžme dať vedieť občanom, lebo všetky 

informácie, ktoré nám posielajú, či v rámci stavieb alebo družstvo alebo podobne, my 

zverejňujeme vždy, hej? S tým nie je žiadny problém. To je to isté, čo som teraz ja riešil aj na 

sociálnych sieťach, tú výmenu názorov, že pokiaľ nám aj Slovenská správa nedá vedieť o 

nejakej stavbe alebo nejakých obmedzeniach, tak ako mám čo zverejniť ja? Pritom my ich 
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žiadame o tom, aby nás pravidelne informovali, ale my nemáme žiadnu rozhodovaciu právomoc 

vo vzťahu k nim, takže zase je to len na nejakej dohode a na tom, že sa toho dožadujeme, to je 

všetko, hej? Čiže budeme ich na to upozorňovať. Určite na kontrolných dňoch budeme žiadať, 

aby to bolo v zápise, ak to už budú porušovať... Veľa razy je to o tom, že zavoláme, poviem 

riaditeľovi Slovenskej správy ciest a ten ani nevie, že sa niečo robí, hej? No tak asi taký je stav, 

keď to mám povedať tak, ako to je, alebo poviem, naplánujú nejaké práce na pondelok, utorok 

a reálne sa začnú robiť v pondelok, utorok, ale o 2 týždne, hej? No tak bohužiaľ, takto sú tie 

stavby dneska rozbehnuté, hej? A je to problém ukontrolovať, ale to neni výhovorka. Ja 

hovorím, že spravíme opatrenia preto, aby sa to čo najmenej opakovalo, ale úplne sa asi tomu 

nevyhneme, iba na to upozorňujem. Jasné, veď ako, však my z toho nie sme šťastní, veď my by 

sme boli najradšej, keby to fungovalo ako má. Len hovorím, ak nás neinformujú, tak ťažko ja 

nejakú informáciu môžem posunúť ďalej. Ale všetko, čo dostávame, dávame vždycky von.“ 

Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora)  

„Ak môžem doplniť, že napr. Staničná prišla v piatok poobede. Vo štvrtok poobede, kde boli 4 

rozličné rozhodnutia štyroch orgánov, v štyroch dátumoch, 4 rozličné dátumy. Ja som to musel 

následne konzultovať potom s tým zhotoviteľskou spoločnosťou. V maily prišlo, uzatváram ulicu 

Staničnú, nič viac. Čiže pátrať po informáciách naozaj, že a to bolo na pondelok, hej? Čiže to 

bola naozaj, že tvrdá práca pátrania. Aj tak to bolo, nakoniec to bola podľa mňa improvizácia 

z ich strany. Veľakrát tie firmy vôbec neinformujú, my sme ich potom dodatočne informovali a 

čo sa týka napr. terás, včera sme s pani prednostovou riešili  otvárame obchvat alebo resp. idú 

otvárať samozrejme obchvat a ja potrebujem napr. ulica Staničná bude už len jednosmerná, 

hej, že takisto odkomunikovať verejnosti tieto veci, ale ja nemám ešte žiaden oficiálny doklad 

od SSC, aj keď to už žiadam 4 dni. Ako ja keď niečo idem vypustiť von za mesto, tak mesto 

potrebuje mať niečo oficiálne, nejaký papier, že OK, je to tak, čiže tá komunikácia s nimi, ako 

pán primátor hovorí, že veľakrát musíme volať riaditeľa kade komu, aby sme sa k niečou 

dopátrali. Ale my, čo máme za mesto, akonáhle informácia, aj keď je neúplná, tak hneď pátrame 

po tých veciach, aby sme čo najrýchlejšie informovali.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To neznamená tá odpoveď, že nejdeme  to riešiť alebo nedá sa, to vôbec nie je, len 

upozorňujem na to, že ťažká komunikácia vo vzťahu k iným orgánom a u nás nestojí nič, naozaj 

nič, že my nám niečo poslali a nezverejníme. To si nepamätám, že by sa stalo, hej. Len aby si 

vedela, že musíme aj s týmto trošku zápasiť, bohužiaľ no. Dobre, ešte náčelník, nech sa páči, 

môžeš.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície) 

„Dobrý deň. Prvo by som sa vyjadril v tej ulici Nálepkovej, neviem, pán Ambros, vy ste to asi.... 

Ale Nálepkovú parkovania ohľadne neporiadku, lebo som nepostrehol, že kto to povedal. 

Neviem, či sa to týka neporiadku okolo košov? Dobre, pozrieme si to, prejdeme. Čo sa týka 

parkovania, čo vravíte pri Mačkinovi, Nálepková, Fraňa Kráľa, neviem, je to tam zaužívané 

dlho. Prvo sa stalo pozdĺžne, teraz sa stojí šikmo. Prejdem si to, neviem, či je tam také dopravné 

značenie. Viem, že je to tam niekedy tak, že stoja na mieste, ohrozujú bezpečnosť, nedá sa 

vychádzať, nevidno. Prejdem si to, uvidím, poriešim to. Čo sa týka MRŠ 3, chodí tam hliadka a 
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chodia tam MOPS-áci. Je to v rôznych časoch, to popíjanie, viem, bol som tam osobne pozrieť. 

Zvýšim hliadkovú činnosť v meste. Pôjdu to pozerať a zjednáme nápravu určite. Čo sa týka 

MOPS na prechodoch pre chodcov. Chceli ste, aby boli aspoň do ôsmej. Nevidím dôvod do 

ôsmej. Sú tam do 7:45. Myslím si, že detičky, ktoré potrebujú dáko upozorniť, poučiť, previesť 

cez prechod atď., sú 7:45 v škole, lebo 7:50 začína vyučovanie. No tak budú chodiť skôr do 

školy. Dáme akože dobre predĺžiť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tak to predĺžte o 10 minút.“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Predĺžime MOPS-ákov, ale poviem vám, aká je činnosť MOPS-ákov asi. Tak je ich 12. Z toho 

vám reálne príde do roboty 9, 8, hej, lebo jeden je chorý, jeden stratil vestu, jeden nemá topánku 

atď. Čiže pokryjú ráno 4 prechody pre chodcov ÚPSVaR, POINT, 2 pri škole. Na základe, 

samozrejme deň vopred TSP požiada štyroch na to na to na to, aby tam boli o ôsmej. Viete, 

vysvetľujem vám len to, že snažím sa pokryť tie najdôležitejšie časy tými MOPS-ákmi, lebo je 

fajn, keď sú na prechode, ale musia viac aspoň dvaja, lebo z tých dvoch jeden pochopí, čo mu 

poviem z časti, takže je to aj s obsadením, ale beriem pripomienku. Určite predĺžime čas. Aby 

som povedal ešte k MOPS-ákom. Je to super projekt, všetko je fajn, sú nápomocní. Len budem 

to apelovať na porade vedúcich, trošku im nechajme čas, lebo hneď všetci teraz od nich veľa 

chcú. A sú noví, musia trošku sa naučiť...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Treba si uvedomiť, že je to pomocná sila, nie pomaly žiadať od nich výkon policajtov, hej?“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Nie nie, musia sa ani naučiť, že ráno majú prísť najskôr a ukázať sa mi a tak. Čo sa týka 

kamier, bol návrh vnútroblok, ja neviem, čo ďalej. Kamery si osobne prejdem s pánom 

primátorom, ako sme sa rozprávali. Podľa mňa sú kamery super, ale sú úplne zle nastavené. 

Neviem, kto to riešil predtým predo mnou a neviem, kto dával trasy, miesta založenia kamier 

atď. Ale napr. vám poviem len príklad, že Vrbová ulica sú 4 kamery na úseku 100 m. Povedzte 

mi načo. Neviem. Akože zmeníme to určite. S pánom primátorom sadneme aspoň dáku .....  a 

samozrejme môj návrh je, keď už kamery, tak statické. Poviem vám, že tieto otočné kamery sú 

dobré, ale vždy, keď sa niečo deje, ide. Vždy je to tak. Určite aspoň, point som zabudol presne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Murphyho zákony hovorí...“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Point je miesto také v meste, že kde je veľký zhluk obyvateľov, cestujúcich, ľudí, ktorí chodia 

na nákupy. Je to chodník z mesta smerom po ČSA, hej, k nákupným centrám, čiže snažíme sa, 

point, dávam tam MOPS-ákov, dávam tam mestskú hliadku, stojí tam hliadka v tých časoch, 

keď chodia autobusy, hej, keď tam čo najviac ľudí, najväčšia frekvencia obyvateľov, aby 

nedochádzalo k niečomu, je, len zase je, nemôže tá dvojčlenná hliadka tam stáť celý deň. A 
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MOPSáci sú tam, prejdú samozrejme úseky, ktoré nie sú pokryté kamerovým systémom, vrátia 

sa naspäť. Čiže jedna hliadka vždy, ak ste si všimli je, ČSA, námestie, ĆSA, Boženy Nemcovej, 

námestie a tak stále dookola. Ale určite budem sa snažiť ešte viac pokryť ten point. Neviem, ak 

ešte niekto niečo má. Pán Struhár, riešime v rámci výkonu služby, keď vidia, riešia nielen 

pokutovaním, ale aj napomenutím. Sám osobne si čítam a zrátavam každý deň počet priestupkov 

a za aké, hliadka sa viac bude venovať VZN-ku vo verejnom poriadku. Takže verte tomu, že sa 

budeme tomu venovať. No s tým súdom je to asi tak, že súd si myslí, že to je jeho pozemok. Je 

pravda, že keď prídu tí zamestnanci, väčšina ich je z Banskej Bystrice. Nemajú kde parkovať. 

Viete, aká je tá Štúrova ulica. Koniec. Podľa mňa je to kalamita, tam. Tolerujeme to parkovanie 

a oni sa snažia v rámci možností zaparkovať tak, že prechod tam je vždy. Skoro vždy, no.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„No otázka je, že či je to zamestnanec súdu alebo nie, ktorý zastaví, tak čo... Lenže my to 

nevieme, hej, lebo oni chodia.“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Väčšinou sú to tie isté autá, máme to prezreté a sú to.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, čiže ak niekto bude stáť tak, že nepriechodný chodník, tak ho minimálne upozorníte. 

No dobre, a tým je to vyriešené. Čo sa týka súdu, tak má súhlas na to, aby parkoval na tej ploche 

od mesta, hej, v rámci, v rámci ich žiadosti, takže takto to bolo, to ani nepamätám, odkedy, hej? 

Čiže to viete veľmi dobre, že. Áno, v čase fungovania súdu. Ja už... Či tam stojí viac áut alebo 

menej áut, ale musia stáť tak, aby bol chodník priechodný. To je, to je jasné, takže to ťa 

poprosím, aby ste to riešili, či už súdom alebo ak to je mimo súdu niekto, tak samozrejme, 

takisto, takže, takže tak. Dobre, čo sa týka ešte toho fajčenia, doplním, že VZN-ko to upravuje 

na zastávkach, to som ešte písal ja dakedy dávno to VZN a v podstate, čo viem, tak napomínajú 

minimálne, ak nedávajú, nedávajú pokuty, tak si to musia, len Mestská polícia viacej všímať, to 

je všetko. Ale tá možnosť podľa všeobecne záväzného nariadenia tam je.“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Tam je hliadka MOPS, tiež si to všímajú, majú to v úlohách, značia mi to. Každé ráno si 

pozerám ich činnosť, ktorú robili za predchádzajúci deň, čiže vidím, čo urobili a snažíme sa no, 

len je to...“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ty chceš ešte, Miro, doplniť niečo? Nech sa páči môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem pekne. Takže prvá otázka, čo bola vnútroblok, že prečo sa neriešil chodník? Snažil 

sa riešiť nejaký ucelený chodník a tento chodník s tou plochou medzi kotolňou a obchodom a 

ďalším chodníkom z tej hornej strany by sa mal riešiť komplexne, že nielen 1 časť chodníka. 

Prešli sme si to počas kontrolného dňa, do tých vnútroblokov sa dávali nejaké ucelené logické 

časti a toto sa bude musieť riešiť komplexne ako asfaltovania a úprava podložia atď. Čiže toto 
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je k tomu vnútrobloku. Mazorník, osvetlenie, bolo povedané teda, že rieši sa rekonštrukcia, teda 

prosíme ľudí o trpezlivosť a zhovievavosť. Parkovanie sme si prešli. Čo sa týka Mangľa. 

Banskobystrický samosprávny kraj má pripravený projekt na obnovu, rekonštrukciu Mangľa a 

zároveň na vybudovanie nového Horehronského múzea v tom areáli a chce žiadať financie cez 

SPR, to je strategicko-plánovací región, na čo by mali byť fondy. Má pripravenú projektovú 

dokumentáciu, čiže a deklarujú, že je to ich prioritný záujem v rámci mesta Brezna. Takže len 

čo budú vyhlásené výzvy, tak sa o ne idú uchádzať a budeme o tom priebežne informovať. Čo 

sa týka vnútroblokov a realizácie. V každom vnútrobloku pracujú aktuálne 4 firmy a snažia sa 

urobiť všetko pre to, aby stihli šibeničný termín do konca roka s tým, že to treba ešte 

byrokraticky sprocesovať a uzavrieť. Neni možné, aby mesto informovalo, že kedy tam ktorá 

firma ide, nejde atď. Každý má nejaký harmonogram prác, ktorý kontroluje stavebný dozor. 

Dohoda bola taká, že napriek tomu, že robia aj cez sviatky a víkendy, majú sa snažiť o to, aby 

nerobili v časoch neskoro poobede a veľmi skoro ráno minimálne tie práce, ktoré môžu rušiť 

hlukom. Parkovacie miesta, Rázusova ulica. Treba si uvedomiť, že sme v historickej časti, kde 

Krajský pamiatkový úrad dáva podmienky, čo tam byť môže a nemôže. Parkovacie miesta ako 

štandardné nepovolil, ani nikdy nepovolí. To je ich stanovisko. Napriek tomu, že sme mali 

viaceré rokovania, na ktorých bol primátor, kde sme sa snažili o vybudovanie normálnych 

regulárnych parkovacích miest. Ich stanovisko je zamietavé. Čiže urobili sme to, čo bol 

kompromis pre nich a pre mesto. Čiže treba to, treba to asi aj ich v tomto rozmere chápať. Čo 

sa týka, čo sa týka SSC a komunikácie. Bolo to povedané, ale poviem k tomu asi toľko, že všetky 

tieto podnety, ktoré nám dávate, budeme sa snažiť delegovať ďalej, aj sa snažíme, aby 

komunikovali aktívne. Nemôžme im to nariadiť, čo bolo povedané a skúsime a skúsime pri 

ďalších investičných akciách ich požiadať, aby nás buď častejšie volali na kontrolné dni alebo 

dáko na pravidelnej báze informovali a budeme tu informáciu podávať ďalej. Aj keď je to 

pomerne komplikované, keďže oni sú našim partnerom, oni sú objednávateľom prác a keď to 

zmení realizátor, tak oni to ako nedajú nám vedieť obratom, ale pokúsime sa toto vybaviť. 

Ďakujem.“ 

 

K bodu 19/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ideme ďalej. Bod 19 interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva. Nech sa páči, 

môžte. Môžeš Pali, nech sa páči.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Chcem sa spýtať. Plánované stretnutie s občanmi, ktoré bolo odložené, 

Tisovská, Brezenská, Kiepka, či sa plánuje zrealizovať, lebo mám tu viacero podnetov práve od 

občanov z tejto časti. Začnem v prvom rade v súvislosti s realizáciou obchvatu druhej etapy, 

termín dokončenia, ktorý bol verejne prezentovaný, či bude dodržaný? Potom to 

zjednosmernenie cesty od Staničnej smerom k Baldovskému, to bude od Staničnej k 

Baldovskému, hej, alebo tak, hej. Dobre. A potom ma žiadali o opravu vozovky na kruhovom 

objazde pri, pod zeleným stromom. Takže sa tam poškodila kanalizácia a pri búrkach tlačí 
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vlastne cez poškodený asfalt tú kanalizačnú vodu. Tak isto bolo zástupcami Slovenskej správy 

ciest prisľúbované pri projektovaní obchvatu, že bude odvodnenie celého úseku Kuzmányho 

ulice až po Tisovskú, lebo je tam jediná zberná šachta na celom úseku a keďže sa tam zbieha 

povrch a sústreďuje povrchová voda z ulice, Kiepka, Kiepka, Klepuš a Tisovská. Takže je to 

nepostačujúce. Takisto to som už spomínal, ten poškodený chodník pri železničnom prejazde na 

Kuzmányho, že by sa mal teda opraviť realizačnou firmou. Potom takisto reprodukujem, aj bolo 

prisľúbené, že po dokončení....“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale kto to prisľúbil, Pali? Lebo toto nie je nikde. Akože kto to prisľúbil? Lebo ty keď povieš, 

že prisľúbil, tak kto to prisľúbil, lebo...“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)   

„Slovenská správa ciest.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A kde? Kde je to napísané alebo kde je to uvedené?“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)   

„Ja len reprodukujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale kto to povedal? Lebo aspoň nám naveď nejako, lebo my o tomto vôbec nevieme. Na 

kontrolnom dni, to ani nás nebolo spomenuté a nie je to ani v jednom zápise, ktorý máme my. 

Tak, lebo tu je často tá formulácia, ľudia povedali, ľudia sa pýtajú, ľudia neviem čo, ale tak ja 

potrebujem vedieť konkrétne, lebo to, ako nám toto nestačí, lebo ja teraz prídem na Slovenskú 

správu ciest, niekto sľúbil od vás zo Slovenskej správy ciest. Kto? Aspoň potrebujem vedieť. 

Tak prosím ťa, ak mi to zistíš, lebo všetci tu traja po sebe pozeráme, všetci traja chodíme na 

kontrolné dni, ale o tomto počujem prvý raz, aj kolegovia.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tak ťa poprosím, že kto to komu rozprával? Aby sme to vedeli potom skonfrontovať? Lebo... 

Poď ďalej, prepáč, len toto ťa poprosím.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)   

„Tak isto bolo prisľúbené vraj po zrušení teda dokončení obchvatu, že ten úsek, ktorý ide popri 

od Lichardovej smerom ku Kiepke, tá rovina tam kedysi bolo povolené parkovanie, potom sa to 

povolenie zrušilo, že by to chceli akože obnoviť, že by sa tam dalo parkovať. Tzv. kruháč, tzv. 

kruháč pri zeleným stromom. Ako odbáčaš z Kiepky smerom na Lichardovu napravo, tak popri 

chodníku bolo povolené parkovanie.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Kedy?“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Pre realizáciou.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nikdy tam povolené parkovanie nebolo, ale parkovanie tam nikdy povolené nebolo. Nikdy, 

hej? A keď sme sa dotazovali dopravného inšpektorátu na parkovanie, povedali, v žiadnom 

prípade tam parkovanie nepovolia.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Dobre, ja som sľúbil, že, že sa na to opýtam.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Len tí, čo sa na to pýtajú stále, tí to s nami riešili už aj pred policajtami. Tak sa pýtajú asi 

znovu, ale pýtajme sa, poďme. Len ti vravím, že sme boli ešte aj s tými, ktorých sa to týka na 

dopravnom inšpektoráte a tam dopravný inšpektor im povedal, v žiadnom prípade ani 

neuvažujte o tom. Je to vylúčené, hej? Tak ale.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„O tomto ja nemám vedomosť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja vravím tebe, že sa to riešilo už x-krát. Poď, prepáč.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„A posledná vec. Tiež pred časom už to bolo, niečo som riešil Žihadielko, resp. dopravné 

ihrisko, čo sa týka stromov, že tam ešte, že tam pribudne nejaká výsadba, by tam bol väčší tieň 

hlavne teda v lete, že či sa to nejakým spôsobom pohlo. Viem, že to vtedy bol taký návrh trošku 

laický, by som povedal a bolo mi prisľúbené, že teda, pani prednostkou, že nejaký taký návrh 

bude.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Vy tam viete dať nejaké stromy ešte? No to viem, ale Pali myslí pri Žihadielku, kvôli chládku, 

že tak, aby to tienilo do budúcna.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Lebo bol taký laický návrh na Mestské zastupiteľstvo...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Treba počítať s tým. A plachtu máme. Veď plachtu dávame, veď plachta je na...“ 
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Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Lebo z jednej strany je, akože je fajn, ale aby sa, aby sa to myslelo, nejakým spôsobom tú 

druhú stranu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ale to je úloha pre riaditeľa, dobre. Skús to nejako, takže aby to tienilo do budúcna.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„A na záver chcem poďakovať aj pánovi primátorovi, aj poslancom VÚC-ky, že trošku zatlačili 

na realizáciu, rekonštrukciu mostu pri Nemeckej. Včera prvýkrát som nemal žiadne meškanie. 

Už obojsmerne sa chodí, takže, za to...“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dočasne budú ďalšie obmedzenia. Tak choď teraz, hej, lebo... No ako tá komunikácia nie je 

dobrá, ja vám poviem len zo včera príklad, aby ste mali predstavu, že to nie je o tom, že mi na 

to kašleme. Ja som včera od pol siedmej ráno volal riaditeľovi Kretovi. Ten mi povedal, už je 

obojsmerná. Vravím, pán riaditeľ, stojím tu na moste a obojsmerná nie je. Vravím, stojím tu už 

20 minút. Akože nemôže byť obojsmerná. Ide volať. Prešiel som, vracal som sa späť, lebo o 

desiatej som mal byť na úrade, išiel som naspäť, vravím, stále nie je obojsmerná. Už určite je 

obojsmerná. Vravím, stojím tu znovu druhý raz, nie je obojsmerná. Išiel som tretí raz, lebo som 

išiel do Bratislavy, tak hovorím, že zase stojím a hovorí, ale už je obojsmerná, lebo nie, ešte 

nebolo, zase nebolo. Potom mi volal, že ide sa tam už pozrieť niekto od nich, lebo on je v 

Bratislave na rokovaní. Tak som sa dopátral k tomu večer, že už obojsmerná bola, ale znovu 

som volal, lebo boli obmedzenia, ale z toho dôvodu, že sa už frézovala, asfaltovala cesta, hej, 

no. Ale už obojsmerka bola. No to chcem povedať. Ale len aby ste vedeli, že oni veľa razy ani 

nevedia, čo sa na tej ceste deje, hej? To chcem iba povedať. To je všetko, hej? Lebo a od 

minulého pondelku sme mu volali nonstop, hej? Hlavne, keď nastali tie problémy. Povedal mi 

na to, keď bol štvrtok, piatok, nedeľa, problém, že sťahuje sa pol Slovenska, toto máme všade, 

hej? Akože bohužiaľ, nevyriešim to. Sú tam krajskí policajti, boli o tom upovedomení, majú 

riadiť dopravu. Toto je už mimo mňa, proste ja s tým neurobím nič, hej? A vybavené. A ja sa 

nedomôžem toho, že ja neviem, aké riešenia tam majú spraviť, hej? Pravdou ale bolo to, že 

naozaj pol Slovenska sa sťahovalo. Bol predĺžený víkend, hej? Takže proste takto to je. Mnohí 

si myslia, že ja neviem čo, že prídem nakričím do niekoho alebo niečo a všetci sa tam zložia a 

teraz začnú rýchlo robiť. No nie je to tak, hej, ako... Okrem mňa, okrem mňa mu volá, okrem 

mňa mu volá xy ďalších ľudí a možno na, poviem, lepších funkciách, či to môže byť župan alebo, 

alebo neviem kto. Aj tak sa nič nespraví veľa razy. Takže naozaj je to ťažké v rámci komunikácie 

niekedy a iba stálym otravovaním a domáhaním sa niečoho sa niekde posunieme. Ničím iným. 

Bohužiaľ takto to je. Neurobíme s tým nič momentálne. Dobre. Všetko. Idem ti rovno 

zodpovedať, hej? Pôjdeme tak. Obchvat, jednosmerka, budeme komunikovať teraz. Bolo to 

zapracované do projektu. Snažili sme sa ešte s Jankom Králikom riešiť obojsmernú. To len 

ľudia, keď sa vás budú pýtať, zamietnuté, hej? Proste nebol, áno, dokonca to chytila advokátska 

kancelária, lebo to riešila pani, pani Sihelská. Kubašiaková, poznáte, aj s advokátskou 

kanceláriou. Ani oni sa toho nedomohli. Nedomohol sa to nikto, hej? Proste vychádzala im 
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tam... Ako? Aj ja ti len vravím, že ak by niekto, že chcel, lebo jedny chcú úplný opak, hej? A 

domáhali sa toho, hovorím, už aj cez, neviem, či aj žaloby, či aj podala na Slovenskú..., lebo 

my nevieme všetko, hej? Berte to tak, že ako my nemáme pod kontrolou Slovenskú správu ciest, 

hej? Áno, pôjde, pôjde jednosmerka. Čiže to nie je také hrozné, hej, v samej podstate. No idem 

ďalej, čo si sa pýtal. Odvodnenie Kuzmányho, toto zistíme. To sme si, to nám dáš vedieť, hej? 

Tu Kuzmányho zistíme ulicu. Lichardova Kiepka to bolo. To sme povedali tiež, hej? A všetko 

asi nie. Všetko. Tie ostatné sme odpovedali. Dobre, ďalej, pán poslanec Struhár, nech sa páči. 

Dano, môžeš.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Mám 3 veci. Prvá vec je, že keď sa robia projekty, ono aj ten vnútroblok. 

Stále, vrátim sa k tomuto bloku 9. mája 4 až...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prepáčte, tu to rovno stopnem. Nebolo to celkom dovysvetlené. My máme aj benchmarky 

nejaké. Máme nastavenia a to nebolo povedané. No čo sa týka 9. mája, vnútrobloku, aj toho 

chodníka. Tak jednoducho, ak sa nám to nezmestí do rozsahu projektu, tak to do projektu 

nemôžeme dať, lebo to zástupca nepovedal a to je dôležité. Čiže tam závisí aj od rozsahu. To 

isté sme mali v Margitinom parku. To isté sme mali iných. Lebo potom sú otázky, prečo ešte nie 

ten chodník, prečo ešte nie ten chodník? No preto, lebo nám to nedovoľuje výzva. To je 

vysvetlenie, to je odpoveď.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Predošlé otázky a teraz skôr budem na určité prvky reagovať, na 1 prvok. A to sú, a to sú 

prvky, ktoré využívajú predávajúci trhovníci. Tie stánky ako sú veľmi pekné, ale neviem, či sú 

praktické, pretože tam, keď bude pršať, tak ten pán tam bude mať tú zeleninu a ovocie rozložené, 

tak zmokne aj s tou zeleninu a hoci oni sú naozaj podľa mňa extrémne nepraktické. Vizuálne 

pekné, prakticky podľa mňa nevyužiteľné. Choďte si to pozrieť a skúste sa zamyslieť. Neprší 

vždy kolmo, hej? Treba si uvedomiť, že neprší vždy kolmo a keď zafúka vietor, tak tam nikto 

nebude chcieť chodiť. To je moja prvá vec, že proste na takéto veci si budeme musieť naozaj 

dávať pozor. Ja som si to. Mne bolo povedané, že tam bude nejaký stánok. Bol som rád, že sa 

to Trhovište nejakým spôsobom nezruší a že tam budeme mať nové stánky. Len pri tom výberu 

toho prvku naozaj treba dbať aj na to, že či to je prakticky prvok. To je len taký, taká poznámka 

do budúcna a nejedná sa len o trhové tento prvok, ale o všetky prvky do budúcna, že by sme si 

naozaj asi mali na to dať aj my poslanci dôkladnejšie pozor, aby sme, aby sme tam potom 

nemali naozaj stánok, ktorý asi nebude mať až také využitie prakticky, ako by mal mať. To je 

moja prvá vec. Druhá vec, chcem sa spýtať, či by sme neskúsili znovu otvoriť všeobecne záväzné 

nariadenie o chove domácich zvierat v intraviláne mesta Brezna. Nedá sa to?“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nie, lebo poviem ti ja. Odpoviem ti na to, hej.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Boli sťažnosti od určitých ľudí, ktorí žijú, ktorí žijú v blízkosti, ktorí si postavili dom, resp. 



   49 z 56 

 

kúpili dom, zrekonštruovali si ho, to sú dve rodiny zrovna a nezávisle od seba a v blízkosti ich 

domu chová na 15 metroch štvorcových pán 12 ovcí, ktorému preliezajú plot, žerú im úrodu a 

pod. Či by sme toto nevedeli ošetriť.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja ti na to odpoviem. Poď ďalej.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobre. A tretia vec je, možno a dobre, spýtam sa to. Ja som, brali sme úver, mesto neni v 

najlepších, v najlepšej finančnej situácii, hej? Proste treba šetriť, kde sa dá. Chcem sa spýtať, 

či teoreticky neuvažujeme o tom, že vo vedení mesta zúžime káder. Hej? To je moja tretia otázka. 

Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zástupcov, myslíš. Mňa zo zákona môžte zúžiť iným spôsobom, ale... Dobre. Idem hneď, hej, 

tak ako som povedal. Čo sa týka tej tržnice, pozrieme to, lebo ona sa ešte aj prerábala, nie, čo 

sa návrhu týka. Len som pozeral ten pult, že úzky naozaj, lebo on tam celé bedne rozkladá, že 

či si to tam môže položiť. Tak si to, Miro, prosím ťa, len pozri, hej, že prípadne, že by tam 

vymenili možno niektoré časti. Poviem len k tomu, k tomu prvku. To, že sú to certifikované, 

odskúšané prvky a renomovanou firmou, hej? To nie sú proste pozbíjané nejaké tieto trhové 

miesta, pultíky, ale mali by byť odskúšané a sú certifikované, hej? Čiže toto, toto konkrétne, to 

je mm-cité prvok myslím, že mm-cité, čo je, poviem, svetová firma, jedna z najlepších, čo sa 

týka prvkov, týka. Možno tento nemajú prakticky, ale pozrieme, ak tak oni sú zase ochotní 

komunikovať a flexibilní, ak nejaký prvok je nepraktický. Vedia ho meniť, hej. To máme 

odskúšané aj s nimi. Takže poprosím toto, aby sme riešili. Ďalej, čo sa týka VZN chov zvierat. 

Nemôžme zasahovať do práva na chov aj hospodárskych zvierat, pretože bolo to vyhodnotené 

Ústavným súdom ako zasahovanie do základných práv občanov Slovenskej republiky a tým 

pádom aj naše VZN, ktoré je z deväťdesiateho prvého alebo neviem z ktorého roku a nemá 

účinnosť, hej? Tým pádom stratilo účinnosť. Na základe tohto ústavného nálezu. A čo sa týka 

takýchto vecí, ako ty hovoríš, to sú úplne, že príkladné susedské vzťahy a spory, ktoré sa riešia 

podľa Občianskeho zákonníka. Do týchto sporov by nemalo mesto zasahovať. Vo výnimočných 

prípadoch, ale to by muselo byť ohrozené, život, zdravie, nie majetok. Tak vtedy môže podľa 

§ 5, 6, neviem teraz, hej, to by skôr povedali právničky, oni to riešia. Ja som sa s tým už dávno 

nestretol, ale naozaj už v takýchto prípadoch, ako ty hovoríš, tak do toho by mal zasahovať v 

prvom rade súd, lebo sú to susedské spory a vzťahy, kde ak jeden druhého obťažuje hlukom, 

prachom, zápachom, neviem čím, odpadom, bordelom atď. atď., tak môže na suseda podať 

žalobu, hej? Ale my do týchto vzťahov reálne s nejakým rozhodnutím vstupovať nemôžme. To 

je odpoveď pre... Áno. Čiže takto. Ďalej čo sa týka zástupcov. Na základe komunikácie aj so 

Štatistickým úradom, pristúpim najbližšie k nejakému rozhodnutiu. Ale čo sa týka financií, 

poviem, nie je to pre mňa argument a poviem prečo. Čo sa týka hlavne druhého zástupcu 

Andreja Barančoka, tak vykonáva zároveň, tak ako vykonáva aj pozíciu prvý zástupca, obidvaja 

vykonávajú výkonné pozície. Na týchto pozíciách tak či tak by som mal vedúcich zamestnancov. 

Tak či tak tí vedúci zamestnanci by boli zaplatení, hej. Andrej robí zároveň vedúceho kancelárie 

primátora. Viete, že predtým som tam mal Dominiku Predajniansku. Keby som tam nemal ju 
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alebo jeho, musím tam mať niekoho iného. Proste vedúci tam musí byť. A má samozrejme vedúci 

plat podľa zákona, takže tak či tam, tak či tak by tam niekto bol, to by musel byť zaplatený, hej? 

To isté sa týka Mira, hej, pretože rozšírili sme investičné. Dali sme dokopy aj projektové a keďže 

sme tam museli mať a musíme mať vedúceho, túto pozíciu zastáva momentálne Miro. Čiže 

obidvaja zástupcovia sú v pozíciách zároveň vedúcich na úrade. To nie je tak, že teraz ja mám 

zástupcov preto, aby chodili na podujatia a kládli kvety tam jedine. To vôbec tak nie, hej, ale 

obrazne povedané. Naozaj tej práce je dosť na ich pozíciách a robia, vravím, zároveň, však to 

majú aj v tom poverení, veď keď si to zoberiete, tak to sami vyčítate, že jednoducho aj v tom 

poverení zároveň robia alebo vykonávajú pozície vedúci a majú svoje úseky na starosti, čiže aj 

keby som ich obidvoch teraz odvolal, tak, tak musím prijať dvoch vedúcich zamestnancov. Tak 

či tak a musím ich zaplatiť. Je možné, že by mali nižší plat tí vedúci zamestnanci. Je možné, že 

aj nie. Ale jednoducho by tam museli byť, hej? Lebo ako nemôže. mi kancelária fungovať len 

tak, hej, že tam bude mať, poviem, 2 sekretárky a vybavené. To tak jednoducho nie. A takýto 

model si môžte pozrieť v menších mestách. Však to nie je... Nehovorím o dvoch zástupcoch, 

hovorím o tom, že tí vedúci, či v kancelárii alebo na investičných, stavebných a ďalších 

odboroch sú, lebo musia byť, hej. Predtým my sme znížili v 2014 tú štruktúru. Išli sme na model 

dvojstupňového riadenia, nie trojstupňového. V pätnástom, pardon, nie štrnástom. V 

pätnástom, keď som nastúpil na dvojstupňové riadenie zamestnancov. Pokiaľ viem, tak máme 

menej, nie, odvtedy. Áno, len my, keď my napočítame, že sme pribrali ďalšie funkcie, teda ďalšiu 

pôsobnosť, čo sa týka zákonov a že sme zriadili nový domov pre seniorov, čiže aj zamestnancov. 

Keď zoberiem, že máme teraz ešte aj vestičkárov, lebo tých rátame tiež do stavu, predpokladám, 

nie? Sú na zmluvu, no sú na zmluvu, ale sú preplatení štátom. Tiež opatrovateľky, máme časť 

preplatenú štátom. Tak jednoducho my máme podstatne menej zamestnancov, ako sme mali v 

roku 2015, hej? Podstatne menej. Takže o tom som presvedčený, lebo len v zariadení pre 

seniorov máme cez 20 ľudí, 25. No takže toto si viete všetko pozrieť, veď to sú zverejnené 

informácie a ja si myslím, že ten výkon od 2014 je ďaleko, ďaleko vyšší. Ďaleko, ďaleko vyšší, 

ako bol vtedy s vyšším počtom ľudí. Aj o tom som presvedčený, hej? A pozrite sa, koľko sme 

získali vtedy napr. len externých zdrojov a koľko teraz, hej? Že to sa nedá ani porovnávať. 

Takže môžme si to dať do tabuľky, kľudne, ale tie rozdiely budú v prospech toho, čo hovorím, o 

tom vravím, som dnes presvedčený. Takže to je len odpoveď, hej? Ale na základe, vravím, 

zákona budem musieť spraviť rozhodnutie. Tým, že sme komunikovali so Štatistickým úradom 

aj vo vzťahu k tomuto, ale budem musieť riešiť tak či takto pozíciu. Čiže ako čo sa týka toho 

ďalšieho argumentu o šetrení, tak veľmi neušetríme asi no, hej. Ale budem pristupovať aj k 

takémuto rozhodnutiu. Ďalej. Pán poslanec Ridzoň, nech sa páči, Martin môžeš.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem, ja len rýchlosti, ja len pekne ďakujem za revitalizáciu celého Mazorníka a 

vybudovanie nových tých parkovacích miest. Je to naozaj veľmi pekné a deti sa už tešia teraz 

na to. Avšak chcem sa ešte opýtať, ako stojíme s odstránením toho novinového stánku tam na 

križovatke, vieme všetci. A moja ďalšia otázka, budeme plánovať rozširovať osvetlenie Hlboká 

a Vrchdolinka? Ďakujem.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tá prvá, mi povedz čas... Jaj áno. Áno, tak sme už odpovedali. Čo sa týka osvetlenia, to je 

plánované. Myslím, že aj na projektované. Ale mali sme tam cez 200.000, nie?“  

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)    

„Ja som skôr myslel Hlboká, tie odbočky z hlavnej cesty, nie celú cestu. Odbočka Hlboká, tam 

sme dopĺňali bodové svetlá, solár atď. Čiže tieto jednotlivé my sme tuším pri pánovi Uhlárovovi 

zastali a sme povedali, že budeme postupne potom dodávať. Čiže to som myslel skôr. Dobre, to 

si prejdeme. Hej?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A takto tam to do týchto častí, ja len doplním, že je stále možné uvažovať, kde je to, poviem, 

dobre umiestniteľné, o solárnych svetlách. A to sú podstatne lacnejšie, nás vyjde stĺp, Lukáš 

koľko, prosím ťa? Koľko nás vyjde solár? Čo sme počítali, tak asi štvrtinu z toho, nie ako 

elektrika. Takže to je podstatne lacnejšie, takže aj do týchto častí, ak sa dohodneme, však aj pri 

rozpočte si vieme nejakú sumu vyčleniť zase na možno aj to solárne osvetlenie, ak bude na to 

priestor, tak aspoň pár, hej, že dopĺňame takto tie individuálne žiadosti. Tam, kde to má hlavu 

pätu, tak určite doplníme. Zatiaľ svietia celkom dobre. Nikto sa na to nesťažuje, hej?“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Áno? A prosím vás, ešte tu mi Pali dal, aby sa už neprihlasoval do rozpravy, že kedy začne sa 

s realizáciou chodník od mostu Kuzmányho po kataster, to je otázka. Chodník od Kuzmányho 

po kataster.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„My ho neplánujeme.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tam sme chodník obnovovali, ten, čo je na... Ale ty myslíš len asfaltovačku, tam nie, to myslíš 

tento od katastra po Metalik, viem, viem, viem. Ten je v hroznom stave inak, však ja chodím 

stáť tade pravidelne. A môžme sa určite baviť o tom, že pri ďalšej asfaltovačke nejakej väčšej, 

čo by som bol rád, keby sme do konca volebného obdobia mali takú väčšiu, tak určite ho 

zaradíme a ten fakt v zlom stave, to je úplne. Tam sa aj kočíkom zle ide. Nieto ešte... Dobre, 

všetko, áno? Pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja sa chcem opýtať k zastávke na Vrchdolinka, či by nebolo možné odkomunikovať s 

kompetentnými umiestnenie priechodu pre chodcov a následne tam v podstate dobudovať 

nejaké osvetlenie. A potom čo sa týka Stavebného úradu, máme v podstate spoločný Stavebný 

úrad aj s niektorými obcami a akým spôsobom sa plánuje zlepšiť chod Stavebného úradu, 

nakoľko z môjho pohľadu tie stavebné konania trvajú dlho a tie prieťahy v konaniach v podstate 
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tým zhotoviteľom predražujú tie stavby. Potom, čo sa týka Hronskej ulice, kedy sa tam plánuje 

zrealizovať v podstate ten chodník, tá časť a posledná otázka, čo sa týka Mestských lesov a tých 

podozrení z krádeží z minulosti, v akom je to štádiu alebo ako to skončilo? To je všetko, 

ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale zastávku Vrchdolinku myslíš? No dobre, ja odpoviem, len čo sa týka zastávky Vrchdolinka. 

Sú odkomunikované už dávno. Už dávno je spracovaný aj projekt, len sú tam príliš vysoké 

náklady na realizáciu. Čo sa týka týchto zastávok, aj toho projektu, bol zapojený do projektovej 

dokumentácie na chodník Vrchdolinka. Tento chodník však obyvatelia odmietli petíciou. O tom 

má mesto spravené záznam aj s členmi petičného výboru, kde sú podpísaní títo obyvatelia ako 

zástupcovia petičného výboru, že odmietajú akúkoľvek variantu či chodníka pre peších, či 

chodníka pre cyklistov alebo chodníka pre peších a cyklistov. Čiže všetky varianty, ktoré boli, 

bolo možné realizovať a v rámci realizácie toho chodníka boli aj všetky zastávky. Takže to je 

odpoveď. A zastávky bez chodníka zrealizovať nemôžme, to je aj odpoveď Dopravného 

inšpektorátu, pretože nemôže byť spravený prechod pre chodcov na zastávku bez chodníka pre 

peších, hej? Neviem, no.“  

Matej Garaj (poslanec)  

„Aby bolo možné dobudovať prechod pre chodcov. Ja som to komunikoval aj s ODI a oni v tom 

nevideli problém.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Vravím, že je to doprojektované, len to mala byť súčasť. My máme spravenú projektovú 

dokumentáciu.“  

Matej Garaj (poslanec)  

„To chápem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Samostatne aj pre vrch Vrchdolinky, aj pre spodok Vrchdolinky. Vrch vyšiel drahšie, čo si 

pamätám, ak si dobre pamätám. Dá sa tam aktualizovať rozpočet a myslím si, že bude cez 

100.000, aj jeden aj druhý prípad, pretože boli tam chodníky aj na jednej, aj na druhej strane. 

Tak ako ty hovoríš, že neboli v celom rozsahu, hej, v celom rozsahu chodníka. Rozumieme sa v 

tomto. Takže bolo to naprojektované tak, ako požadovalo vtedy len ODI, hej? Presne to, čo 

hovoríš, to som riešil, že v akom rozsahu musíme spraviť chodník, aby bolo možné spraviť tie 

zastávky a priechod pre chodcov, ktorý sme chceli a tým pádom aj obmedziť dopravu a spraviť 

bezpečný prechod pre obyvateľov. Toto je, vravím, naprojektované. Takže toto je, len sa treba 

baviť o tom, že či dáme za 2 zastávky a priechod pre chodcov, poviem, 300.000 EUR alebo 250. 

Možno tu toľko nebude, ale viem, že vtedy bolo minimálne, vravím, na jednu bolo asi 75.000 a 

na druhú neviem, koľko. Jedno, proste bolo to dosť, ale môžme to pozrieť a ak sa dohodneme, 

čo si myslím, že bude problém, v rámci rozpočtu, lebo na budúci rok zatiaľ nevieme nič, hej, čo 

sa týka štátu, hej? Však idú voľby, to viete, že ako budeme financovaní, že či vôbec dokážeme 

zostaviť rozpočet, hej? Lebo to hovorím na rovinu. Aj pani hlavná kontrolórka tá chodí 
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pravidelne aj po konferenciách, aj sa stretáva aj s inými úradmi. To nie je situácia len Brezna. 

Budeme vidieť, že či dokážeme vôbec zostaviť rozpočet. Ale aby som odpovedal, naprojektované 

to je, aj tak, ako to chceš ty, hej, že projekt treba len pozrieť. Ďalej Stavebný úrad, ako zlepšiť 

činnosť Stavebného úradu. No zlepšili by sme ho určite tým, keby bolo viacej možných a 

potencionálnych zamestnancov. Nie sú. Momentálne je situácia taká, že my si vykrádame 

zamestnancov už po úradoch, čo sa týka Stavebných úradov. Doslova je to takto. Čo ja nechcem 

a bránim sa tomu, hej, lebo ako nemyslím si, že to je dobrá cesta. Čo sa týka nejakého zlepšenia 

činnosti, to nie je možné pre momentálnu zaťaženosť, keďže majú zamestnanci po 50 spisov, 

hej, niektorí. Tak viac ako 100, tak viac ako 100, tak som sa ešte aj sekol, ale normálny, 

normálny stav by bol okolo 20 spisov. To som sa už v minulosti bavil s vedúcim Petrom Tichým. 

Takže viete si predstaviť, že aký je to objem, čo momentálne máme. Uvažoval som aj o tom, 

lebo zaoberám sa s tým pravidelne, uvažoval som aj o tom, že zruším spoločný Stavebný úrad 

a budeme robiť len výkon Stavebného úradu pre mesto Brezno vzhľadom na možný počet 

zamestnancov. Lebo nevieme zhodne zamestnancov aj napriek tomu, že sme zvyšovali mzdy. Ale 

dohodli sme sa, že počkáme do apríla budúceho roku, kedy má nastúpiť nová legislatíva. Tá, 

ak by nadobudla účinnosť, čo si myslím, že nenadobudne, hej? Tak ako vravíš, hej? Ale v 

podstate to sú praktické veci, že počkáme do apríla a v podstate vyrieši to zákon a nebudeme 

musieť teraz narýchlo postaviť starostov do tej pozície, že ja zruším Stavebný úrad pre okolité 

obce a robte si, čo chcete. Pre pár mesiacov, hej? Čiže my sme sa dohodli, že uvidíme, čo bude 

po voľbách, lebo je možné, že nová vláda buď predĺži účinnosť alebo zruší zákon, hej? Ako 

dúfame viacerí, lebo predpokladáme, že v tom bude obrovský chaos a lebo bolo povedané, že 

už sa majú vytvoriť minimálne do konca roku krajské, ale nerobí sa nič. Nehľadajú sa 

zamestnanci, nerobia sa výberové konania, nerobí sa nič, hej? Čiže predpokladám, že 

minimálne sa oddiali účinnosť tejto legislatívy alebo v podstate sa to zruší a bude sa 

pripravovať nové stavebné konanie v novom legislatívnom konaní. Takže pre nás smerodajné 

bude to, čo bude po voľbách povedané, lebo predpokladám, že do konca roka aj k tejto téme 

niekto niečo povie a bude to predmetom minimálne programového vyhlásenia vlády alebo 

aspoň nejaký postoj k tomu, lebo však to sú praktické veci, na ktoré sa obce a mestá budú pýtať, 

hej? Čiže my dostaneme, predpokladám, oficiálne odpovede ako ZMOS alebo Únia miest a v 

tom vidím, v tom vidím nejaké možné zlepšenie. Ako vravím, je pre nás cestou to, že ak sa predĺži 

účinnosť, postupne prejdeme k tomu, že zrušíme spoločný Stavebný úrad. To je jedno riešenie 

alebo uvidíme, či nastúpi nová legislatíva. Potom to už nemáme v rukách, lebo nastupuje úplne 

nový inštitút aj v krajských mestách a my v podstate Stavebný úrad už mať nebudeme.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Tam som smeroval svoju otázku, preto som sa pýtal na spoločný Stavebný úrad, lebo v 

podstate toto som sa už pýtal v minulosti na pracovnom stretnutí, hej. Prešlo odvtedy už 

niekoľko mesiacov. Stav sa nezlepšil. Dovolím si tvrdiť, že možno zhoršil.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zhoršil sa. Ale zhoršil sa preto, prečo hovorím, hej, že... Ja sa tým vravím, aktívne zaoberám, 

ale keď neviem nájsť zamestnancov, zvyšovali sme viackrát ešte aj ponuku na profesii, čo sa 

týka ohodnotenia, ale my môžme zvyšovať, čo chceme, tí ľudia nie sú.“ 
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Matej Garaj (poslanec)  

„Preto vravím, že to akože keď je spoločný Stavebný úrad, tak to beriem ako spoločný problém, 

hej, že mali by to hľadať všetci, aj tí, ktorí sú toho súčasťou. A jedna vec je zvýšiť určite odmenu 

tým pracovníkom a neviem, do akej miery je možné zvýšiť poplatky, hej, za v podstate napr. 

stavebné povolenie.“ 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„My môžme zvyšovať poplatky v zmysle legislatívy a tie sme zvyšovali už viackrát a myslím, že 

ich máme mnohé na maximum navýšené a toto nie je, poviem to, čo by nám nejakým spôsobom 

pomohlo. Najväčší problém, vravím, je nájsť kvalifikovaných zamestnancov, ktorým môžem 

dávať plat len zase v zmysle zákona, hej, čiže ja im nemôžem dať 3.000 EUR, lebo zákon to 

nedovoľuje, hej.“ 

 

Matej Garaj (poslanec)  

„To je, chápem, ale keby ste príklad spoločne, hej, ako združenie, tlačili na to, aby bolo možné 

zákonne to zvýšiť. Neni to možné?“ 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale také požiadavky boli. Však najväčší problém s tým má Bratislava, Malacky a pod. Veď oni 

dneska nevedia zaplatiť tých ľudí, lebo v Bratislave im nikto nechce robiť za 1.600 alebo 

1.700 EUR, lebo si pýtajú 3.000 EUR. Ale jednoducho je to problém aj legislatívny, hej? Tak 

proste je to problém. Ale zatiaľ to nikto neupravil. A to nie, že my sa toho dožadujeme, západné 

Slovensko sa do toho dožaduje pravidelne, hej? A riešenie zatiaľ legislatívne neprišlo. Ale je to 

jedna alternatíva z riešením, hej, no takže, ale určite to nevyrieši problém, pretože ľudia s týmto 

vzdelaním sú zaplatení, s praxou ani nehovorím. A tým, že bol stavebný boom, aký bol, tak nájsť 

nejakého stavebného inžiniera posledné 3 roky, tak to bol pomalý zázrak. Napriek tomu sa nám 

podarilo nájsť, ale zase je to o tom, že z nejakého úradu niekto odišiel a prišiel k nám. A to tiež 

nie je riešenie, lebo ja tu nepotrebujem a nechcem mať spory so starostami o tom, že si tu 

vykrádame zamestnancov a toto tiež nie je dobrá cesta.“ 

 

Matej Garaj (poslanec)  

„A čo sa týka napr. administratívnych pracovníkov. Neni niekto, kto by im dokázal aspoň z časti 

uľahčiť prácu, aby stíhali v podstate tie svoje veci? Že či by im nepomohol aj nejaký 

administratívny pracovník?“ 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale my máme administratívnych pracovníkov. Dobre, ďalej, no povedz rýchlo, lebo...“ 

 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ešte k tomu Stavebnému úradu. Tí, keby si zrušil Stavebný úrad a obec nevie zabezpečiť výkon 

Stavebného úradu, tak nadriadený orgán určí, kto má byť Stavebným úradom. Čiže my, keby 

sme ho dneska zrušili a poviem príklad, že Horná lehota povie, že to zabezpečiť nevie, tak to aj 

tak, aj tak pridelia ku nám, hej? Len hovorím to, že proste toto neni cesta. Zaoberali sme sa s 

ňou.“ 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Spoločne hľadáme, len momentálne nie je. Ako však 10 starostovia sa o tom bavíme a buď sa 

zmení legislatíva alebo riešenie nie je momentálne. Riešenie je apríl 2024. Ale ten, či nastane, 

nikto dnes nevie. Ani z politikov, nikto nepovedal, či sa to ide zrušiť. No však bude to kolaps, 
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áno, lebo nie je nič pripravené, nič, hej. Už mali vzniknúť Krajské stavebné úrady, nevznikli, 

hej? Tak ako ani personálne to nemajú podchytené, ani materiálne, takže neviem. Dobre ďalej. 

Hronská ulica mala by byť tento mesiac, nie, začatá? Ale začaté práce, lebo odovzdané 

stavenisko, o tom sa bavíme. Tento mesiac, áno? Ďalej Lesy mesta Brezno, ale ktoré krádeže 

teraz, neviem. No však za predchádzajúceho vedenia bola jedna krádež objasnená. Tam bol aj 

obvinený zamestnanec lesov, ktorý bol aj odsúdený, áno. Ďalšie sa skončili prerušením alebo 

pre nedostatok dôkazov boli zastavené, trestné stíhanie, hej. Takže, takže tak. To rozhodnutie, 

čo sme robili, bolo minimálne na základe toho, že jedna krádež bola objasnená, však tam bol 

odsúdený človek, jeden.“  

Matej Garaj (poslanec)   

„Aký mal problém pri tom, ako sa uchádzal o tú pozíciu v Mestských lesoch Zvolen atď. Hej, 

že musel objasňovať to, že, to, čo vzniklo v Brezne, hej, a tam vysvetľoval, že on ani nebol 

obvinený, hej?“ 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tak on konkrétne nebol obvinený. Tak to má pravdu, hej? My sme vychádzali zo stavu vtedy, 

ale tam boli vtedy viaceré argumenty, ktoré sme v rámci tohto riešili. Jednak mzdová politika, 

ktorá bola nastavená, hospodárenie lesov, krádež, ktorá sa vtedy preukázala a ďalšie 

podozrenia, ktoré jemu zosobnená neboli. To je pravdou, ale však to všetci vieme, ktorí sme 

okolo toho boli. Ale však so mnou tam bol minimálne vtedy Milan Palovčík a kto bol ešte, 

neviem, ale tebe som to tiež vtedy púšťal. Však my sme počúvali zamestnanca, ktorý sa 

rozprával vtedy s lesníkom v lesoch o tom, ako kradli, pred nami, hej? Počúvali sme to na 

vlastné, potvrď Milan, však my sme počúvali na vlastné uši, ako sa medzi sebou hádajú, že čo 

to primátorovi rozpráva, nechcem teraz zahrešiť, že prečo to hovorí, prečo ho chce potopiť, že 

kradli spolu. No tak ako čo mám na to? A bavili sa o konkrétnych sumách, a to boli sume v 

desiatkach tisícoch eur, hej? Takže to sa nebavíme o nejakých 200 EUR alebo dvoch kubíkoch, 

čo ukradli. A toto bol proste fakt. Ako to nebolo, že ja som urobil rozhodnutia, pretože som 

potreboval predošlé vedenie odpáliť. To bolo preto, čo sa dialo vtedy, že prišiel zamestnanec a 

ten začal rozprávať a na základe aj dokladov sa niektoré veci preukazovali a potom vravím, z 

tých, z tých vecí sme si vypočuli dosť na vlastné uši vtedy. A samozrejme, ten druhý o tom 

nevedel, že a my to počujeme, lebo on dal nahlasito telefón, no takže to bolo celé. On dal 

nahlasito telefón a my sme sedeli spolu v aute. A začal sa tam s ním hádať, ako kradli a že prečo 

to rozpráva primátorovi? No asi tak. Takže asi toľko. Až nech je a čo, tak ako? Lebo sa pýtajú 

a rozprávajú, ako keby sme vtedy urobili rozhodnutie od stola. Neurobili sme od stola. Urobili 

sme ho na základe konkrétnych vecí, hej? Nie, záver bol taký, že sa nepreukázali tie ďalšie 

podozrenia, buď pre nedostatok dôkazov alebo pre možno ďalšie skutočnosti, to neviem. 

Pravdou je, že vtedy bol, vravím, odsúdený jeden, neviem, či zamestnanec alebo ten, ktorý bol 

ako živnostník. Pracoval pre lesy. Vyhodnotili sme aj, čo sa týka hospodárenia lesov tú situáciu 

vtedy aj spoločne so zastupiteľstvom tak, že jednoducho sa urobila zmena vo vedení. 

Momentálne, viete, ako lesy fungujú a je to možné porovnávať aj s tým obdobím. Takže to sa... 

A čo sa týka, čo sa týka aj Zvolena, so mnou volal aj pán primátor zo Zvolena, ja som nemohol, 

čo sa týka pána Dolňana, mu povedať niečo, že bol obvinený alebo podobne, keď to nebola 

pravda, hej? Takže ja som mu žiadne skutočnosti, ktoré by sa nezakladali na pravde, ani uviesť 

nemohol. Takže z toho predpokladám vychádzali, aj keď ho odsúhlasili do funkcie. Takže to je 

všetko v poriadku, hej? Ale my sme sa rozhodli v tom čase na základe skutočnosti, ktoré sme 

považovali za správne, preto rozhodnutie. To je celé. To je všetko. Dobre. Myslím, že tými 

interpeláciami sme sa dosť zamotali. Takže. Dobre.“ 
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K bodu 20/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Posledný bod je koniec zastupiteľstva. Ďakujem pekne. Prajem všetkým pekný deň.“ 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

           primátor mesta              prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

             

               Matej Garaj, v.r.                                      Ing. arch. Ján Králok, v.r. 
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V Brezne, dňa 27.09. 2023          

                 Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 

                zapisovateľka 


